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‘Onze nob’le discipline’ 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 

NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 

 

Onze nob’le discipline, 
De politieke wetenschap! 

Het debat is voor ons routine, 
Trots op ’t studieus broederschap, 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Sedert ’t jaar één-en-tachtig 

Is de SPIL oppermachtig! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ‘t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL 
 

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol, 
De politieke borrelpraat! 

Drinken hoort bij ’t protocol, 
Zoveel dat het nergens meer op slaat. 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Wie ons ziet heeft direct een 

Minderwaardigheidscomplex! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ’t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL]] 
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NOTULEN DER BELEIDS ALV d.d. 31 OKTOBER 2013 

1. Opening 
De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering, dhr. Nederkoorn, opent de vergadering 
om 19:51 en heet alle aanwezigen welkom. Alvorens de opening wordt het SPILlied 
gezongen. De aanwezigen van de ALV zijn: 

1. Josette Daemen 
2. Florian van Altena 
3. Jip Stam 
4. Jaap Valkenburg 
5. Timo van Zagten  
6. Josefien de Kool 
7. Jesse de Jong  
8. Michiel Blomaard 
9. Arie Roest 
10. Eva van der Helm 
11. Kevin Beenhouwer 
12. Anne Houwaard 
13. Chahinaz Ghabri 
14. Eveline van ‘t Hart 
15. Nouschka Auwema 
16. Chris Boon 
17. Paulette van Oosten 
18. Lucia Feiters 
19. Evelien Lambooij 
20. Bente Scholtens 

21. Stephanie Gerritse 
22. Lisa van de Voort 
23. Rosa Rupert 
24. Eline Hietbrink 
25. Ive Mulders 
26. Joeri Beckers 
27. Paul Derikx 
28. Arjen Klein Hofmeijer 
29. Hugo van Rooijen 
30. Nicole Markslag 
31. Mattijn Kroos 
32. Sebastiaan de Groot 
33. Martine de la Haye 
34. Joris van Erp 
35. Lilian Matton 
36. Kaisa de Bel 
37. Tim Bennebroek 
38. Mark Feenstra 
39. Sjors Wijlhuizen 
40. Willemijn Bot 

 
2. Instelling de stemcommissie 

De ALV voorzitter vraagt of er vrijwilligers zijn die de functie van stemcommissaris op zich 
willen nemen. Mevrouw Van de Voort en mevrouw Van ’t Hart bieden zich aan voor de 
functie van stemcommissaris. De ALV voorzitter bedankt hen hiervoor en stelt Lisa van de 
Voort en Eveline van ‘t Hart in voor deze vergadering in als stemcommissie.  

3. Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 

3. Mededelingen 
De ALV voorzitter vraagt de heer Van Altena of er mededelingen zijn. De heer Van Altena 
antwoordt dat op pagina elf van het ALV-boekje de installaties van het bestuur op verkeerde 
volgorde staan en dat dit uiteraard op constitutionele volgorde hoort. Er is ook een 
mededeling van de e.t. Commissaris Almanak, de heer Bannenberg: ‘Geachte ALV, aan het 
woord is de e.t. Commissaris Almanak. Hoewel druk met de camerale bezigheden ben ik nog 
druk aan het afmaken van de almanak. Mijn voorlopige deadline om het boekwerk naar de 
drukker te sturen is op 11 november aanstaande. Grootste moeilijkheid ligt bij het maken 
van het smoelenboek in verband met het ontbreken van het ledenbestand. Uw Secretaris zal 
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u daar verder over inlichten. U ziet, aan de heer van de Wijngaard, wil ik mij in deze niet 
spiegelen. Over enige andere overeenkomst laat ik mij niet uit. Nogmaals mijn excuses, uwer 
e.t. commissaris werkt moedig door. Hoogachtend, Cheyen Bannenberg’. 

4. Ingekomen stukken 
De ALV voorzitter vraagt de heer Van Altena of er ingekomen stukken zijn. De heer Van 
Altena antwoordt bevestigend. De volgende machtigingen zijn ingediend: de heer 
Bannenberg machtigt mejuffrouw Van der Helm, mevrouw Peters machtigt mevrouw De 
Kool, de heer Nederkoorn machtigt de heer Beckers, mevrouw Ghabri machtigt de heer 
Roest, mejuffrouw Houwaard machtigt mevrouw Rupert, de heer Mulders machtigt de heer 
Boon, mejuffrouw Gerritse machtigt de heer Van Altena, mevrouw Markslag machtigt de 
heer Van Rooijen, mevrouw Feiters machtigt de heer Valkenburg, mevrouw De Bel machtigt 
mevrouw Lambooij en de heer De Groot machtigt mevrouw Scholtens. 

De vergadering wordt voor vijf minuten geschorst om 20:03 en hervat om 20:08. 

De heer Van Altena benoemt de ingekomen stukken. De volgende personen hebben zich 
kandidaat gesteld voor het College der Algemene Ledenvergadering voorzitters: mevrouw 
Nouschka Auwema, de heer Sebastiaan de Groot, de Heer Max Nederkoorn en de heer 
Cheyen Bannenberg. 

5. Vaststellen notulen Wissel ALV d.d. 12 september 2013 
Mevrouw Van Oosten vraagt wat het College van ALV voorzitters precies is. De ALV 
voorzitter antwoordt dat dat is wat hij nu doet en dat er minimaal twee of drie leden in het 
CALV zitten en wanneer er meerdere kandidaten voor het CALV zijn er gestemd word. De 
heer Van Altena vult hierop aan dat er nog steeds gesolliciteerd mag worden voor een plaats 
in het CALV, echter moet mevrouw Van Oosten uit haar commissie stappen als zij dit wilt 
doen. De ALV voorzitter benadrukt dat zij dan ook alle statuten en reglementen uit haar 
hoofd moet kennen. 

 4/5 – Mevrouw Auwema vraagt waarom er bij de mededelingen staat dat Mevrouw Westra 
meldt dat de definitieve jaaragenda als losse bijlage beschikbaar is als aanvulling bij punt 
zeven van de agenda, volgens de herinnering van mevrouw Auwema was Mevrouw Westra 
namelijk niet aanwezig op de vorige ALV. De heer van Altena antwoordt dat dit een fout is. 
Mevrouw Auwema wil hierop nog een aantal kleine typfouten doorgeven. De ALV voorzitter 
herinnert haar eraan dat de Secretaris heeft aangegeven dat enige typfouten in de schorsing 
doorgegeven mogen worden. 

6/7 – Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

8/9 - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

10/11 – Mevrouw Van ’t Hart vraagt waarom er veel dezelfde personen in de Commissie 
IAPSS zitten, is er sprake van weinig aanmeldingen of is hier een andere reden voor. 
Mevrouw Daemen antwoordt hierop dat dit een kwestie is geweest van haar voorganger. Zij 
ziet dat hij hier niet aanwezig is maar geeft aan dat mevrouw Van ’t Hart de vraag wellicht 
nog een keer kan stellen als hij er wel is. Zij is zelf namelijk niet betrokken geweest bij de 
samenstelling. Mevrouw Van ’t Hart herformuleert haar vraag. Mevrouw Daemen antwoordt 
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hierop dat zij zelf nog nooit op een IAPSS congres geweest is en het haar daarom handig leek 
om twee ervaren mensen aan te stellen. Deze twee personen weten hoe het IAPSS congres 
werkt en weten ook hoe dit beter kan, daarom heeft zij deze twee personen en een 
eerstejaars aangenomen. 

12/13 – Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

14/15 – Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

16/17 – Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

Hierna worden de notulen per hamerslag goedgekeurd.  

7. Beleidsnota SPIL-bestuur 2013-2013, ‘Spilkyway’ 

De ALV voorzitter geeft aan te lezen tot en met punt 2.1 ledenbinding. 

Mevrouw Van der Helm zegt dat het goed is dat Spilkyway deze punten aanstipt, maar 
vraagt of het bestuur enige concrete ideeën heeft of een invulling omdat deze punten vrij 
superalgemeen zijn. Mevrouw Daemen concludeert dat het inderdaad algemene punten zijn 
en geeft aan dat Mevrouw van der Helm verder in het functie specifieke beleid zal zien dat 
deze punten meer uitgewerkt zijn. Haar Commissarissen hebben in het beleid aangegeven 
hoe zijn hun commissie meer verantwoordelijkheid kunnen geven. Mevrouw Daemen zegt 
dat de openheid van het bestuur moeilijk een beeld te geven is maar dat dit al aardig is 
gelukt tijdens het Eerstejaars Weekend en dat de algemene houding van het bestuur de 
afgelopen twee maanden verbetert is. 

Mevrouw Van der Helm zegt dat dat een helder verhaal is en dat zij uitkijkt naar de andere 
beleidsstukken, tevens vraagt zij of het bestuur van plan is om een verandering op te zetten 
en wat het plan van het 33e bestuur is. Mevrouw Daemen antwoordt hierop dat zij denkt dat 
het 32e bestuur zeker een goed jaar heeft gehad betreft ledenbinding en dat het 33e bestuur 
deze lijn wilt voortzetten en daaraan wilt toevoegen dat commissieleden het gevoel krijgen 
dat zij meer kunnen doen. 

De heer Beckers vraagt wat hij zich moet voorstellen bij de zin ‘iedereen is er welkom en 
andere geïnteresseerden’. Mevrouw Daemen antwoordt hierop dat dit potentiele leden, 
mensen van de universiteit, mensen die acquisitiemogelijkheden bieden, andere besturen of 
personen die vruchtbare mogelijkheden bieden voor de SPIL. 

De heer Beckers doelde er eigenlijk op te vragen of er een filter was, echter is deze er dus 
niet. 

De heer Van Rooijen noemt dat er bij ledenbinding er niet wordt gesproken over 
masterstudenten. Mevrouw Daemen antwoordt dat in de eerste alinea zowel master- als 
bachelor studenten worden genoemd en dat een eerste activiteit reeds heeft 
plaatsgevonden waar meer dan de helft van de aanwezigen masterstudent was. 

De ALV voorzitter geeft aan punt 2.2 en punt 2.3 te lezen. 
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De heer Beckers vraagt waar de herbezinning precies naar voren komt of wij daar nu mee 
bezig zijn of is het bestuur daar mee bezig. Mevrouw Daemen antwoordt hierop dat dit 
vooral teruggezien zal worden in de activiteiten. Wanneer 70% van de leden IBO studeert, 
de activiteiten ook voor 70% overeen komen met hun interesses. We moeten hun serieus 
nemen en de SPIL moet zich realiseren dat het een vereniging voor Politicologie en IBO is. 
Dat is eigenlijk de herbezinning, 

Mevrouw Van de Voort heeft een vraag over het organiseren van een vlekkeloze 
boekverkoop. Zij heeft namelijk gemerkt dat er redelijk wat onrust is geweest onder 
studenten en vraagt zich af wat de fout is en of er al wat aan gedaan is. Mevrouw De Kool 
antwoordt hierop dat er intensief contact is geweest met de StudyStore en dat zij erachter 
probeert te komen of de problemen bij de uitgever of de StudyStore liggen. Zij zal haar best 
doen om de komende boekverkopen vlekkeloos te laten verlopen. 

Mevrouw Van der Helm vraagt hoe het bestuur op de term identiteit is gekomen en of daar 
verdere toelichting op gegeven kan worden. Daarnaast heeft zij de vraag over de 
verandering van de app. Mevrouw Daemen antwoordt hierop dat er de afgelopen jaren 
geluiden onder IBO-studenten zijn geweest dat de SPIL niet aantrekkelijk genoeg was en dat 
zij niet bij de SPIL konden vinden wat ze wilden. Dit beeld wilt het 33e bestuur rechtzetten 
door meer internationaal inhoudelijke activiteiten aan te bieden. De SPIL krijgt verder vaak 
te maken met derden die promotiemogelijkeden bieden voor de SPIL, het 33e moet zich 
steeds afvragen of deze promotie toegevoegde waarde heeft voor de SPIL en of het 
versterkt waar de SPIL goed in is. 

Mevrouw Van der Helm heeft hier nog een opmerking over. Zij bedankt eerst mevrouw 
Daemen voor de uitleg en begrijpt een stuk beter wat het 33e hiermee wilt doen. Daarnaast 
noemt zij dat de SPIL derden de faciliteit van leden biedt en als derde interesse bieden voor 
leden en de SPIL deze promoot dit niet altijd ten koste hoeft te gaan van de eigen activiteit. 

De heer Derikx vraagt wat de nieuwe app kan. De heer Van Altena antwoord dat het 33e 
bestuur van mening is dat de app die aangeschaft was onder het 31ste bestuur zijn beste tijd 
heeft gehad en dat deze niet functioneert. Hij heeft intensief contact gehad met de uitgever 
van deze app echter is dit vruchtloos. De nieuwe app is een heel geschikt alternatief hiervoor 
en biedt alle kwaliteiten die nodig zijn voor een vereniging die verbetert contact met haar 
leden wilt. 

Mevrouw Van ’t Hart vraagt hoe het zit met de prijsverschillen tussen paperback en 
hardback bij de StudyStore en hoe de StudyStore dit controleert. Mevrouw De Kool 
antwoordt hierop dat zij de goedkoopste probeert aan te leveren met behulp van het juist 
ISBN nummer. 

Mevrouw Markslag is benieuwd wat de vormgeving van de instemmingsalv gaat worden, zij 
vindt dit een goed idee. Mevrouw Daemen antwoordt hierop dat alleen de cruciale punten 
op de ALV behandeld zullen worden. Omdat het een eerste keer betreft is de precieze 
invulling nog niet vastgesteld, belangrijke kwesties zullen worden toegevoegd maar tot zo 
ver staat alleen de kandidaatstelling op de agenda. Bij de Wissel ALV zullen de gebruikelijke 
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plechtigheden plaatsvinden. De bekendmaking van het nieuwe bestuur zal plaatsvinden voor 
de instemmingsalv, dit is belangrijk omdat mensen zich dat nog kandidaat kunnen stellen. 

De heer Beenhouwer zegt dat de overgang tussen middelbare school en universiteit lastig is 
voor eerstejaars, hij heeft gebeld met de StudyStore over de boekproblemen en zij gaven 
aan niet te weten hoeveel eerstejaars er waren. De SPIL weet wel hoeveel eerstejaars er zijn, 
dus hoe kan het dat de StudyStore dit niet weet. Mevrouw De Kool antwoordt hierop dat zij 
de juiste cijfers heeft doorgegeven aan de StudyStore en dat het frapant is dat de StudyStore 
niet het juiste aantal boeken heeft. Zij is bezig met het oplossen van dit probleem. De heer 
Beenhouwer vraagt retorisch of hij dezelfde problemen het volgend blok kan verwachten. 
Mevrouw De Kool zegt dat zij dit snapt en dat zij dit mee neemt. 

Mevrouw Auwema vraagt hoeveel inspraak er is over de kandidaatsbestuursleden en zegt 
dat wanneer dit het enige punt is de ALV de kandidaten goed keurt en het haar niet nodig 
lijkt om dit te doen. Mevrouw Daemen antwoordt hierop dat het in de huidige regeling 
praktisch onmogelijk is voor de ALV om inspraak uit te voeren. Vaststelling van het KB 
gebeurt nu op de wissel, de ALV heeft eigenlijk geen kans om tegen te stemmen, ze zouden 
dan een kandidaat krijgen niet ingewerkt is en het beleid niet kent. Wanneer het KB zich 
presenteert op een instemmingsalv is deze mogelijkheid beter aanwezig. Het KB dat zich 
tegenstelt kan hier beter bezwaar indienen. 

Mevrouw Auwema zegt dat het haar handiger lijkt om de procedure van de 
tegenkandidaatstelling eerder bekend te maken zodat iedereen weet waar ze aan toe zijn. 

De heer Beenhouwer vraagt of het de bedoeling is dat er een aparte ALV komt voor 
kandidaatstelling. Mevrouw Daemen antwoordt positief. 

Er wordt een motie ingediend door het bestuur. 

De ALV, bijeen op 31 oktober te etablissement Einstein, constaterende dat zowel de 
kandidaatsstelling als de wissel van bestuursleden van de SPIL tot op heden altijd tijdens één 
en dezelfde ALV is gebeurd, namelijk tijdens de Wissel-ALV aan het begin van het 
verenigingsjaar, in overweging nemende dat 

- kandidaatsbestuursleden hierdoor geen periode als FT-bestuur kennen 

- kandidaatsbestuursleden hierdoor gedurende de maanden tussen de vorming van 
het kandidaatsbestuur (in juni) en de Wissel-ALV (in september) in feite in onzekerheid 
verkeren over de vraag of zij wel of niet ingestemd gaan worden 

- kandidaatsbestuursleden gewoonlijk tijdens de zomermaanden vele inspanningen 
voor de SPIL leveren in de vorm van het volgen van inwerksessies en het schrijven van beleid 
voor het komende verenigingsjaar 

- het voor kandidaatsbestuursleden een stuk prettiger zou zijn wanneer zij gedurende 
deze periode er zeker van zouden kunnen zijn dat zij op de Wissel-ALV in hun functie worden 
aangesteld 
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- een instemmings-alv in juni ervoor zou kunnen zorgen dat kandidaatsbestuursleden 
deze zekerheid, in de vorm van een FT-bestuursfunctie, gedurende deze maanden zouden 
kunnen genieten 

- een FT-bestuursfuncite voor de commissarissen in het bestuur bovendien een betere 
basis vormt voor het selecteren van commissieleden voor het komende verenigingsjaar 

- de huidige combinatie van kandidaatstelling en wissel van bestuursleden in één ALV 
een eventuele tegenkandidatuur praktisch onmogelijk maakt, aangezien een eventuele 
tegenkandidaat niet (zoals de kandidaatsbestuursleden) zou zijn ingewerkt en hebben 
meegewerkt aan het beleid voor het komende verenigingsjaar 

- de huidige combinatie van kandidaatstelling en wissel van bestuursleden in één ALV 
daardoor de ALV belemmert om invloed uit te oefenen op de samenstelling van het nieuwe 
bestuur 

Stelt voor dat 

- Het bestuur er komend jaar naar streeft om in juni een instemmings-ALV te 
organiseren, waarvan de kandidaatstelling van het kandidaatsbestuur voor het volgende 
verenigingsjaar zal plaatsvinden, waardoor kandidaatsbestuursleden hun KB-status verruilen 
voor die van FT 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Getekend: Josette Daemen, Florian van Altena, Jip Stam, Jaap Valkenburg, Timo van Zagten, 
Josefien de Kool en Jesse de Jong 

Mevrouw Van ’t Hart vraagt of het bestuur er rekening mee heeft gehouden of er in juni wel 
mensen naar een alv komen in verband met de vakantieperiode. Mevrouw Daemen 
antwoordt hierop dat het bestuur van mening is dat dit wel haalbaar is omdat het een 
interessante alv zal betreffen en dat er hopelijk veel mensen komen. 

Mevrouw Van der Helm vraagt in de geest van de heer Nederkoorn over het presenteren 
van eventuele tegenkandidaten. De vraag is of er niet in het Huishoudelijke Reglement een 
termijn kan worden opgenomen voor het aanmelden van tegenkandidaten zodat er alleen 
een instemmingsalv wordt gehouden wanneer er tegenkandidaten gesteld worden zodat het 
KB automatisch FT wordt. Dit lijkt hem een beter idee omdat het lastig is om mensen naar 
een ALV te krijgen en op deze manier je geen ALV hoeft te houden wanneer er geen reden 
toe is. Mevrouw Daemen antwoordt hierop dat mensen in theorie nog in onzekerheid zitten 
over hun functie en dat dit termijn dan op één week gesteld zou moeten worden. Dit acht 
persoonlijk erg kort en het lijkt haar handiger om met zekerheid een instemmingsalv te 
houden. 

De heer Beckers noemt dat de ALV aankondiging veertien dagen in plaats van twaalf dagen 
moet plaatsvinden. Het is belachelijk om stukken te presenteren waarin geen kandidaten 
staan terwijl het om een instemmingsalv gaat. Mevrouw Daemen antwoordt hierop dat de 
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datum aangepast zal worden zodat er twee weken van tevoren een brief verstuurd kan 
worden. 

Mevrouw Van der Helm noemt dat de ALV misschien praktischer te maken is door hem 
direct na een college op de fsw te organiseren om het open en makkelijk te maken. 
Mevrouw Daemen antwoordt dit hier zeker over nagedacht zal worden. 

De heer Beenhouwer stelt dat dit zeker een toevoeging is aan de maar dat dit wissel een 
ideaal moment is voor ledenbinding. Het is misschien wel een goed idee om er een grote 
avond van te maken en om er misschien gelijk een borrel aan vast te plakken. 

Mevrouw Van Oosten vraagt of er op de instemmingsalv al een nieuw bestuur wordt 
ingestemd. De ALV voorzitter legt uit dat dit niet het geval is maar dat slechts de KB voor de 
FT status wordt verwisselt. 

Mevrouw Auwema suggereert de naam te veranderen en het niet de instemmingsalv te 
noemen omdat dit verwarring bij de leden kan creëren. De heer Valkenburg stelt dat deze 
onduidelijkheid er niet is omdat de alv aan het einde van het jaar georganiseerd is en de 
aanwezigen de wisselalv al kennen. 

De ALV voorzitter vraagt of er nog stemverklaringen voor of tegen deze motie zijn. Er is een 
schijnbeweging maar de ALV voorzitter ziet hier doorheen. 

De motie is per acclamatie aangenomen. 

De ALV voorzitter geeft aan het stukje voorzitter en commissaris IAPSS te lezen. 

Mevrouw Van de Voort vraagt welke andere activiteiten er worden georganiseerd naast het 
pip-congres onder de PvP. Mevrouw Daemen stelt dat de Brusselexcursie vroeger hieronder 
viel en het leuk zou zijn als deze hier weer onder kwam. Zij hoopt dat wanneer de PvP 
opgestart is hier meer duidelijkheid over komt. Mevrouw Van de Voort geeft ter overweging 
mee dat het lastig is om controle te houden over groepen met verschillende verenigingen op 
een excursie. 

Mevrouw Van der Helm geeft haar complimenten over het stuk. Zij vraagt wat de plannen 
zijn met het lab en het instituut politieke wetenschap. Daarnaast geeft zij aan dat IAPSS 
statutair heropgericht is en niet opgericht. Zij steunt het idee om IAPSS World Congres 2015 
naar Nederland te halen omdat dit veel kan betekenen voor de SPIL en zij kan het waarderen 
dat IAPSS meer wordt gepromoot. Mevrouw Daemen antwoordt dat het zeker een goed 
voorstel is om het world congress naar Nederland te halen. Er is contact geweest met de 
universiteit en het lab over alumni. De SPIL krijgt 200 euro van de universiteit voor alumni en 
toekomstgerichtheidsplannen. 

De heer Van Rooijen geeft hulde voor het beleid en is verheugd om te zien dat 
toekomstcreatie in acht wordt genomen. Hij vraagt of er nog contact is met het StOP want 
dat was de afgelopen jaren vrij dood. Mevrouw Daemen antwoordt hierop dat er nog geen 
contact is geweest met het StOP maar wel met de assessor Daan Jacobs. Hij gaat met het 
Lasso achter de StOP aanzitten, maar heeft nog geen idee of er een nieuwe bestuur van is. 
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De heer Klein Hofmeijer noemt dat er een nieuw bestuur is die het dode StOP een nieuw 
leven willen inblazen. 

Mevrouw Van ’t Hart vraagt of de voorzitter zich zal inzetten voor een alumnibestand, 
bestaat deze nog in de archieven van de SPIL of is deze weg. Mevrouw Daemen antwoordt 
hierop dat deze gegevens worden beheerd door het LUF en dat het lastig is om deze 
gegevens te krijgen en dat de SPIL gaat proberen om een oud-ledenbestand te creëren. 

Mevrouw Auwema zegt dat het alumnibestand aanwezig is bij het LUF en dat zij het 
meerdere malen heeft geprobeerd te verkrijgen. Zij wenst het bestuur daar succes mee en 
vindt het een goed idee dat zij dit gaat doen. 

De ALV voorzitter geeft aan om het stuk Secretaris te lezen. 

Mevrouw Auwema vraagt zich af hoe de samenwerking met de voorzitter eruit zal zien 
betreft alumni. De heer Van Altena antwoordt hierop dat hij dit wilt gaan voortzetten zoals 
zijn voorgangers hebben gedaan. Het is daarnaast dermate interessant voor de Secretaris en 
de Voorzitter om op dit gebied samen te werken. 

Mevrouw Van de Voort biedt haar complimenten aan aan de Secretaris voor het formuleren 
van het zo een groot probleem als het ontbreken van het ledenbestand als een mogelijkheid 
om het systeem van het ledenbestand volledig aan te pakken. De heer Van Altena bedankt 
haar en antwoordt hierop dat hij graag aan iedereen wilt meegeven om van bepaalde 
problemen ook de positieve kant ervan in te zien.  

Er volgt applaus. De ALV voorzitter vraagt of er na deze wijze levensles verder nog vragen 
zijn over het beleidsstuk van de Secretaris. 

De heer Derikx noemt dat LinkedIn erg handig is om eventuele leden terug te krijgen. De 
heer Van Altena antwoordt hierop dat hier zeker gebruik van gemaakt zal worden. 

De ALV voorzitter vraagt of er vragen zijn over het stukje van de Commissaris Almanak of 
ICT. 

Mevrouw Auwema vraagt of de heer Bannenberg nog een afsluitende activiteit gaat 
organiseren. De heer Van Altena antwoordt hierop dat de heer Bannenberg nog druk bezig is 
met het creëren van zijn boekwerk en dat er met hem nog contact zal zijn hierover. 

Mevrouw Van ’t Hart vraagt wat de aanpassingen zullen zijn die de Commissie ICT aan de 
website wilt doorvoeren. De heer Van Altena antwoord hierop dat dit vooral visuele 
aanpassingen zullen zijn die het gebruik van de website moeten vergemakkelijken en het 
contact tussen de vereniging en haar leden moet bevorderen. Daarnaast zal er meer 
informatie worden toegevoegd. 

De vergadering wordt geschorst om 21:08 en hervat om 21:26. 

Mevrouw Van Oosten vraagt wanneer en hoe mensen zich verkiesbaar kunnen stellen voor 
de EJW commissie. De heer Stam antwoordt hierop dat dit in de jaarplanning staat en 
ongeveer een week van tevoren de mogelijkheden bekendgemaakt worden hiervoor. 
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Mevrouw Markslag vraagt in hoeverre de EJW commissie inspeelt op het groeiend aantal 
leden van het EJW. De heer Stam antwoordt hierop dat er dit jaar al op het ingespeeld is, de 
commissie is al uitgebreid met één extra persoon. Qua omvang zal dit niet toenemen omdat 
er al een commissie, bestuur en ft bestuur aanwezig zullen zijn. Mevrouw Markslag vraagt of 
de EJW commissie de extra persoon blijft behouden. De heer Stam antwoordt bevestigend. 

De heer Kleijn Hofmeijer vraagt hoe de controle op de StudyStore nu is en hoe het systeem 
dat de StudyStore gaat opstellen werkt. De heer Stam antwoordt hierop dat de controle op 
dit moment niet genoeg is en dat wij een mail van hun krijgen waarop wij een factuur 
baseren. De StudyStore streeft om in blok twee een goed systeem te hebben waarmee wij 
dit kunnen controleren, wij weten echter nog niet hoe dit systeem eruit zal zien omdat de 
StudyStore een bureaucratisch bolwerk is en het lang duurt. De Heer Kleijn Hofmeijer vraagt 
of hier zoveel mogelijk druk op gezet kan worden. De heer Stam antwoordt dat dit wordt 
meegenomen. 

De heer Beckers sluit zich aan bij de heer Klein Hofmeijer. Hij vraagt wanneer het kasco 
protocol concept ontvangen kan worden en of de traditionele taart bij de kascocontrole 
vervangen kan worden door iets gezonders. De heer Stam antwoordt hierop dat het protocol 
binnen twee weken verstuurd zal worden en dat het wel een goed idee is om iets gezonders 
te doen en dat niet alleen vanwege het gewicht van de kasco. De heer Beckers bedankt de 
Heer Stam voor het meenemen van zijn dieetvereisten in de beslissing van de traktatie. 

De heer Roest noemt dat er veel vragen zijn gesteld over het functioneren van de StudyStore 
en vraagt wat de plannen voor verbetering precies zijn. De heer Stam antwoordt hierop dat 
de StudyStore niet de prettigste partner is en dat dit vooral op de lange termijn opgelost 
moet worden omdat er weinig keus is tussen partners. Mevrouw De Kool haakt hierop in en 
zegt dat zij een gesprek wilt aanvragen met de verantwoordelijke persoon bij de StudyStore. 

De ALV voorzitter geeft aan nu heel punt 8 te behandelen. 

Mevrouw Markslag mist bij het stukje van Binnenland een frequentie van acitiviteiten, er is 
sindsdien één activiteit geweest. Hoeveel activiteiten komen er nog en hoe vaak zullen deze 
activiteiten zijn. Zij vraagt ook wat de ontwikkelingen zijn bij het Leids debat en waarom er 
600 euro staat voor een midlustrumlezing. De heer Valkenburg antwoordt hierop dat 
frequentie niet als zodanig is genoteerd en hij zich niet wilt vastpinnen aan een getal en dat 
er minder lezingen zullen zijn wanneer er een groot congres is. Bij de ontwikkelingen van het 
Leids Debat zijn twee inventariserende mails uitgegaan waar nog geen reactie op is. De 
midlustrumlezing is de bedoeling om een grotere en interessante spreker te krijgen die veel 
mensen aantrekt, de financiën zijn hier tevens voor aanwezig. 

Mevrouw Markslag antwoordt hierop dat het een mooi initiatief is en raadt de heer 
Valkenburg aan om snel te beginnen want uit persoonlijke ervaring weet zij dat het moeilijk 
is om grote namen te regelen. Zij raadt ook aan om binnen het bestuur een frequentie van 
activiteiten af te spreken en vraagt zich af wat er binnen nu en één maand gebeurt. De heer 
Valkenburg antwoordt hierop dat er indicaties staan van activiteiten in de jaarplanning en 
dat er in november drie activiteiten zullen plaatsvinden waaronder een excursie naar het 
binnenhof, een lezing en een congres. 
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De heer Klein Hofmeijer stelt dat het raar is dat de heer Valkenburg nog niet weet wat hij 
met dit geld wilt doen en dat dit niet de juiste gang van zaken is. De heer Valkenburg 
antwoordt hierop dat het om een naam gaat die minder makkelijk te bereiken is en dat hij 
op zoek is naar een goede locatie en goede faciliteiten. De heer Kleijn Hofmijer zegt dat mits 
het goed uitgevoerd wordt het een mooi plan is maar dat er een balans moet zijn tussen het 
aantal leden en het geld. 

Mevrouw Van der Helm zegt dat er minsten gerekend moet worden met 200 euro 
transportkosten en dat een gebouw afhuren ook erg duur is. Zij wenst de heer Valkenburg 
hier veel succes mee. 

De heer Valkenburg zegt dat er voor dit bedrag gekozen is maar mocht het dermate 
succesvol worden er in overleg met de penningmeester misschien meer geld voor is. 

De heer Beckers zegt dat dit niet de manier is waarop we begroten en dat de heer 
Valkenburg nu krijgt waarmee de ALV instemt en dat dat niet veranderd kan worden tenzij 
het bedrag herbegroot wordt. De heer Valkenburg antwoordt dat hij het dan met dit bedrag 
gaat doen. 

De heer Beckers vraagt wat de ratio euro per lid zal zijn. De heer Valkenburg antwoordt dat 
er hopelijk honderd leden komen. 

Mevrouw Van de Voort zegt dat het stuk weinig concreets biedt maar dat de antwoorden op 
de vragen van mevrouw Markslag goed zijn. 

De heer Mulders vraagt of er sollicitaties voor de krokusklas zijn. De heer Valkenburg 
antwoordt dat de krokusklas niet onder de SPIL valt. 

Mevrouw Auwema vraagt wat voor congressen er georganiseerd zullen worden en wat het 
spil-bil-congres precies inhoudt en of daar nog een commissie voor komt. De heer 
Valkenburg antwoordt dat dit congres recent tot stand is gekomen en het plaatsvindt in 
november. Het zal een simulatie zijn van de Verenigde Naties en er een commissie met de bil 
gevormd wordt waar sollicitaties voor zullen zijn. Er is geen concreet plan wanneer deze 
commissies gevormd worden maar dit gebeurd wellicht aan het einde van het jaar. 

De ALV voorzitter geeft aan verder te gaan naar het stuk Buitenland. 

Mevrouw Van de Voort feliciteert de Commissaris Buitenland met de bestemming van de 
korte reis. Zij vraagt zich wel af waarom de heer Van Zagten de bijdrages wilt verhogen van 
de lange reis om een verdere bestemming te bereiken en vraagt waar die 90 en 15 euro 
vandaan komen en wat je er als deelnemer voor terug krijgt. De heer Van Zagten antwoordt 
dat hij het budget wilt verhogen om een verdere bestemming aan te doen die nog nooit zijn 
aangedaan. Zo een bestemming is interessanter en ligt mogelijk in Azië of is transatlantisch. 

De heer Stam antwoordt dat de verhoging komt vanuit het overleg dat de 
deelnemersbijdrage en de spilbijdrage niet ongelijk stijgen maar nu allebei met 15% stijgen. 

Mevrouw Markslag vraagt of het bestuur in overweging heeft genomen dat de capaciteit van 
dertig deelnemers net aan werd gehaald met 600 euro voor de afgelopen lange reis en dat 
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er een risico is dat een verhoging van 90 euro nog minder mensen trekt bij het opgeven. De 
heer Van Zagten is van mening dat een dergelijke verhoging van de deelnemersbijdrage 
acceptabel is. 

Mevrouw Markslag zegt dat een verdere bestemming niet per se acceptabel is voor dit geld. 

Mevrouw Van der Helm zegt dat het niet een teleurstelling hoeft te zijn als er minder 
mensen mee gaan, het is steeds lastiger voor dit geld dus probeer het, wanneer er minder 
mensen zijn kan het teruggedraaid worden. 

De heer Beckers vraagt met betrekking tot het punt gemaakt door Mevrouw Van der Helm 
of wanneer de reis niet volraakt die 115 euro per persoon nog steeds leidend is of is het 
totale bedrag dan leidend. De heer Stam antwoordt hierop dat de 115 euro per persoon dan 
leidend is. De heer Beckers zegt dat hij maximaal 130 euro per persoon had zodat de 
begroting dan beter in balans blijft. De heer Stam antwoordt dat hij daar eigenlijk nog niet 
over had nagedacht en dat het verstandig is om dit aan te nemen indien er minder mensen 
zijn en misschien is een verhoging op de spilbijdrage dan beter. Hij komt op de volgende alv 
terug met een maximum per persoon. 

Mevrouw van der Voort vraagt of wanneer er een goedkopere bestemming is de bijdrage 
dan nog steeds 690 euro blijft. De heer Van Zagten antwoord dat hij alles eraan zal doen om 
zo min mogelijk extra geld te vragen. 

Mevrouw Van Oosten vraagt of het mogelijk is om eerder bekend te maken waar de reizen 
heen gaan en wat het verschil is tussen politieke en politicologische relevantie. De heer Van 
Zagten zegt dat hij dat zal doorgeven aan zijn opvolger en zegt dat politicologische relevantie 
heeft te maken met de wetenschap en dat politieke relevantie meer praktijkgericht is. 

De heer Roest vraagt hoe de motivatiebrieven voor de reizen worden beoordeeld. De heer 
Van Zagten antwoordt dat deze door de Commissaris Buitenland, een oud bestuurslid en een 
medewerker van het instituut politieke wetenschap worden beoordeeld. 

De heer Beenhouwer zegt dat de brusselexcursie samen met machiavelli wordt 
georganiseerd en dat de twintig spilleden die meegaan al erg weinig zijn, daarnaast gaat er 
nog bestuur en commissieleden mee, zo blijven er erg weinig plaatsen over voor leden. Hij 
vraagt waarom we niet zelf naar brussel gaan en meer plaatsen hebben. De heer Van Zagten 
antwoordt hierop dat twintig en twintig veertig maakt. Meer personen maakt het logistiek 
erg moeilijk maar mochten er meer aanmeldingen zijn dan zal een deel van het bestuur haar 
plaats afstaan. De heer Beenhouwer zegt dat dit een mooi gebaar is maar vraagt waarom we 
niet alleen gaan omdat we zelf genoeg actieve leden hebben. De heer Van Zagten antwoordt 
dat wij de traditie met Machiavelli graag in ere houden. De heer Beenhouwer zegt dat hij het 
er niet mee eens is en dat er heel veel spilleden zijn die het willen. Mevrouw Scholtens zegt 
dat wij ook het aandeel kunnen verhogen in plaats van alleen gaan. De heer van Zagten 
antwoordt dat het ook belangrijk is om het contact met de zusterverenigingen te 
onderhouden. 

De heer Klein Hofmeijer zegt dat de samenwerking met Machiavelli zo is maar indien er 
meer leden mee willen er mogelijk een tweede brusselexcursie kan komen. De heer Van 
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Zagten antwoordt hierop positief en zegt dat deze mogelijk in het voorjaar georganiseerd 
kan worden.  

Mevrouw Van de Voort zegt dat het afwachting is wat de aanmeldingen worden want het 
zijn er vaak weinig. De heer Derikx zegt dat het misschien mogelijk is om Strasbourg te 
bezoeken in Frankrijk voor wat variatie. 

Mevrouw Auwema vraagt waarom er garantie is voor de commissie omdat dit voorgaande 
jaren niet het geval was. Mevrouw Van de Voort sluit zich hierbij aan en noemt dat de 
commissie en het bestuur zich hiervoor moesten aanmelden. 

De heer Van Zagten zegt dat zij zich hier nog steeds voor moeten aanmelden. 

Er wordt een motie ingediend door het 33ste bestuur met een amendement door dhr. 
Derikx en dhr. Beckers. 

De algemene ledenvergadering der Studievereniging voor Politicologen In Leiden, bijeen te 
Etablissement Einstein, Nieuwe Rijn 19 te Leiden,  

Constaterende dat bij de motie MB 2007.4 is vastgesteld dat de maximale reissom voor de 
lange studiereis 600 euro bedraagt, 

Constaterende dat de lijst met reisbestemmingen die met 600 euro deelnemersbijdrage 
mogelijk zijn uitgeput begint te raken,  

Overwegende dat het verhogen van de deelnemersbijdrage de mogelijkheden schept om een 
reis te organiseren naar grensverleggende bestemmingen, die nog niet eerder door de SPIL 
zijn aangedaan, 

Overwegende dat de harde eis van 600 euro de mogelijkheden van de commissie Buitenland 
ernstig kan beperken, Overwegende dat een versoepeling van deze regel van positieve 
invloed zal zijn op de organisatie van een waardevolle en complete reis naar een van deze 
mogelijke bestemmingen 

Stelt voor de motie MB 2007.4 te laten vervallen, en de nieuwe maximale 
deelnemersbijdrage vast te stellen op 700 euro, met de uitdrukkelijke opdracht aan de 
Commissaris Buitenland om alles in het werk te stellen zo min mogelijk van deze extra ruimte 
gebruik te maken, 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Getekend: Josette Daemen, Florian van Altena, Jip Stam, Jaap Valkenburg, Timo van Zagten, 
Josefien de Kool en Jesse de Jong 

Mevrouw Van de Voort vraagt of de 690 euro gebaseerd is op een bestemming of staat de 
700 euro al vast. De heer Stam antwoordt hierop dat het gebaseerd is op percentages en dat 
wij er niet tien euro ‘bij proberen te sneaken’. Mevrouw Van ’t Hart vraagt of de spilbijdrage 
hierbij dus ook wordt verhoogd. De heer Stam antwoordt hierop positief en zegt dat het 
bestuur evenwicht wilt tussen de SPILbijdrage en de deelnemersbijdrage. Het gaat hier om 
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een maximumbedrag en 690 euro is een indicatie. De Commissaris Buitenland zal proberen 
om de kosten zoveel mogelijk te sparen. 

Mevrouw Auwema vraagt of de heer Van Zagten ervan op de hoogte is dat het om een 
compleet nieuwe bestemming gaat en dus Amerika niet aangedaan mag worden omdat de 
SPIL daar al is geweest. De heer Stam antwoordt dat de SPIL hiermee twee weken op reis 
probeert te gaan, het kan ook korter. 

Er wordt een amendement ingediend door de heer Derikx en de heer Beckers. 

Amendement getekend: Paul Derikx en Joeri Beckers 

Tegenover elke euro SPIL-bijdrage aan de Lange Reis, mag er nooit minder dan 5 euro 
deelnemersbijdrage geëist worden. Deze motie verhindert zodoende dat de SPIL per 
deelnemer meer dan 140 euro bijdraagt aan de Lange Reis.  

Er vindt enige uitleg plaats door de heer Beckers over de financiële aspecten van zijn 
amendement. Het bestuur en de ALV reageren positief. 

De motie en het amendement worden aangenomen. 

De Heer Blomaard stelt dat bij een andere studievereniging oud-leden nog contributie 
bijdragen, zijn er bij de SPIL gelden uit externe bronnen beschikbaar of kunnen wij niet geld 
uit een andere post hiervoor beschikbaar stellen. De heer Stam antwoordt hierop dat hij 
aanneemt dat de heer Blomaard bedoelt of er mogelijkheden zijn om acquisitie of gelden 
vanuit elders hiervoor beschikbaar te maken. De SPIL heeft hier op het moment geen 
inkomsten voor, alleen vrienden van de SPIL maar dat is slechts vijftig euro per jaar, wel 
heeft het LUF een CASSA commissie die geld bijdraagt aan reizen van de SPIL, concreet kan 
er verder geen antwoord op gegeven worden. 

Mevrouw Auwema vraagt wanneer de definitieve deelnemersbijdrage wordt vastgesteld. De 
heer Van Zagten zegt dat alle informatie over de bestemming en de reis op de eerste borrel 
bekend worden gemaakt. 

De vergadering wordt voor anderhalve minuut geschorst om 22:29 en hervat om 22:41. 

De ALV voorzitter stelt voor om het stuk van Onderwijs en Faciliteiten te lezen. 

De heer Beenhouwer stelt dat er duidelijk in dit beleidsplan moet worden aangegeven om 
iets te doen tegen de serieuze problemen van de boekverkoop. Mevrouw De Kool is zich 
hiervan bewust en zal er alles aan doen om hier iets aan te doen. 

De heer Beenhouwer over 10.1.3. zegt dat, hoewel het buiten de SPIL ligt, de SILverslagen 
voor het vak nationale politiek ontzettend slecht waren, is er mogelijkheid voor de SPIL om 
hier iets aan te doen. Mevrouw De Kool zegt dat dit buiten de SPIL om gaat en dat de heer 
Beenhouwer zich direct moet wenden tot de SIL. 
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De heer Beenhouwer vraagt of Café Storm speciaalbiertjes met de naam Benno in hun 
assortiment kan opnemen voor op de SPILborrels. Mevrouw De Kool zegt dat de 
mogelijkheden worden verkend. 

Mevrouw De la Haye vraagt wat precies de bedoeling is van een borrelpassensysteem. 
Mevrouw De Kool antwoord dat met behulp van dit passensysteem er betere controle is op 
de korting van pitchers en kunnen de pitchers goedkoper worden gemaakt. De eigenaar van 
de Storm kan het zo beter controleren. De pasjes kunnen worden opgehaald in het hok. 

Mevrouw Auwema vraagt of er nog verdere korting is behalve op de pitchers bier. Mevrouw 
De Kool zegt dat er geen verdere kortingen zijn maar dat de mogelijkheden worden verkend. 

Mevrouw De Kool reageert nog op mevrouw De La Haye en zegt dat er nu meerdere stages 
op het carrierecentrum zijn geplaatst en dat er wanneer mogelijk ook nog meer 
alumniervaringen op worden geplaatst. 

De heer De Groot zegt dat de passen een leuk idee zijn maar dat er een risico is dat derden 
hiervan kunnen profiteren en dat het eventueel een administratieve rompslomp is waarbij 
de kosten hoger zijn dan de baten. Mogelijk is het uitstellen van het plan een optie waardoor 
een beter passensysteem kan worden opgezet. Mevrouw De Kool zegt dit mee te nemen en 
door te geven. 

De ALV voorzitter geeft aan het stuk van Debat en PR te lezen. 

Mevrouw Auwema vraagt of er al interviews zijn geregeld en met wie. De heer De Jong 
antwoordt dat Ferry Mingelen in de eerste editie zal worden geplaatst. 

De heer Derikx vraagt wat er gaat veranderen aan de lay-out. De heer De Jong antwoordt 
hierop dat mogelijk lettertypes, kolommen en de leesbaarheid zullen worden aangepast om 
het aantrekkelijker te maken voor de lezer. De heer Derikx vraagt zich af of dit wel een goed 
idee is maar zegt dat het afhangt van de heer De Jong. 

Mevrouw Auwema vraagt wat het probleem is met de nieuwsbrief en waarom deze nog niet 
verstuurd is. De heer De Jong antwoordt hierop dat er een probleem is met het 
ledenbestand waardoor er geen volledig emailbestand is waarmee we alle leden kunnen 
bereiken. Uit voorzorg is er daarom geen nieuwsbrief verstuurd, er is in overweging wel 
gelet op andere ontwikkelingen in promotie waardoor er meer aandacht is voor Facebook en 
andere mediums. 

Mevrouw Van de Voort complimenteert de heer Van Altena met het leuke gele vliegtuigje op 
de website. 

De heer Beenhouwer vraagt of het Debat niet wordt verspreid binnen de faculteit en in het 
openbaar. De heer de Jong antwoordt hierop dat het Debat alleen voor leden is en mensen 
er een abonnement op kunnen nemen. 

 

8. Jaarplanning 
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Mevrouw Auwema vraagt waarom de korte reis doorloopt tot de eerste dag van het tweede 
semester. De heer Van Zagten antwoordt hierop dat het een keuze was uit twee kwaden, 
hertentamens en financiële haalbaarheid van de reis aangezien eerder vliegen een stuk 
duurder zou uitkomen. 
 

9. Begroting 
De heer Beckers vraagt of de alumnibijdrage van 200 euro van het departement 
gegarandeerd is of dat het een standaardbijdrage is. De heer Stam antwoordt hierop dat het 
een nieuwe bijdrage is die gegarandeerd is. 
 
De ALV voorzitter dechargeert mevrouw Van de Voort uit de stemcommissie. 
De ALV voorzitter installeert mevrouw De la Haye in de stemcommissie. 
 
De heer Beckers vraagt of het forse bedrag van 450 euro geen onevenredige uitgave is voor 
bestuursinwerksessies. Mevrouw Daemen antwoordt hierop dat er bij het bestuur weinig 
kennis is over ICT en dat er enkele andere uitgaven onder vallen en dit zijn goedkope 
bedragen. 
 
De heer Beckers vraagt of de kosten van het Debat niet gaan stijgen in verband met de 
toename van de oplage. De heer De Jong antwoordt dat de kosten wel stijgen maar de 
begroting niet. 
 
Mevrouw Van der Helm vraagt waar de 200 euro bij de binnenlandexcursies naartoe gaat. 
De heer Valkenburg antwoordt dat het vooral cadeaus zijn voor mensen die ons ontvangen 
en sprekers. Mevrouw Van der Helm zegt dat we niet zullen uitkomen op die 200 euro. 
Mevrouw Auwema vraagt of er kosten zijn verbonden aan het spil-bil-mun-congres. De heer 
Valkenburg zegt dat het een bedrag zal zijn van een drie of vier tientjes. 
 
De heer Klein Hofmeijer vraagt waar de 100 euro voor algemene uitgaven voor zijn en 
waarom er 200 euro voor uitgaven bij workshops staat. Uit ervaring was het vorig jaar 
allemaal gratis dus kan hij nu meer kwaliteit verwachten. De heer Stam antwoordt dat dit 
onder andere voor thee en koffie zal zijn en dat de workshops tegenwoordig geld kost en de 
SPIL deze workshops wilt subsidiëren. Mevrouw De Kool vult hierop aan dat de SPIL de 
workshops inderdaad gaat vergoeden. 
 
De heer Klein Hofmeijer zegt dat 600 euro voor de post Promotie erg veel is en dat dit 
moeilijk op te maken is. De heer Stam heeft ervoor gekozen deze post niet te wijzigen en 
vaker en langer te werken met promotie. Mevrouw Daemen zegt dat de Banners hier ook 
onder vallen. De heer Stam corrigeert haar en zegt dat die onder investeringen vallen. 
 
De heer Beckers geeft zijn complimenten dat er bij acquisitie nog steeds 50 euro staat. 
De heer Klein Hofmeijer zegt dat investeringen SPILhok een vage term is en is benieuwd wat 
er mee bedoeld. De heer Stam antwoordt hierop dat er een aantal dingen in het SPILhok uit 
elkaar vallen en kapot zijn. Met investeringen in het SPILhok hoopt het 33e bestuur het 
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SPILhok aangenamer te maken voor leden en het een positieve plek te maken. Daarnaast is 
200 euro niet veel geld maar hoeft het ook niet veel geld te kosten. 
 
De heer Klein Hofmeijer vraagt waarom er twee nieuwe spilbanners moeten komen omdat 
het 32e bestuur daarvan is afgestapt omdat er geen fysieke boekverkoop meer is.  De heer 
Stam antwoordt hierop dat er geen specifieke reclame op komt maar alleen een logo met 
informatie die kort en krachtig voor algemene activiteiten, voor het gezicht van de 
vereniging gebruikt kan worden. De heer de Groot vraagt of er om kosten te besparen de 
design en de slagzin van de flyer op de banner kunnen worden gezet. De heer Stam zegt dit 
mee te nemen. 
 
De heer Beckers merkt op over de balans dat de afschrijvingen zijn opgenomen maar dat 
deze alleen tegenover vaste activa kunnen worden opgenomen. De heer Stam bevestigt dit. 
De heer Klein Hofmeijer zegt dat hij onder debiteuren de StudyStore mist en vraagt of alles 
al binnen is van de voorgaande twee jaren omdat er een viertal pinverschillen waren. De 
heer Stam zegt dat we dit gaan uitzoeken. 
 
De beleidsnota wordt aangenomen. 
 

10. Kandidaatstelling College der ALV-voorzitters 

De volgende personen stellen zichzelf kandidaat voor het College der ALV-voorzitters: 
- Mevrouw Nouschka Auwema 
- Sebastiaan de Groot 
- Cheyen Bannenberg 
- Max Nederkoorn 

 
Er vindt een stemming plaats waarbij er 25 blanco stemmen zijn, 3 stemmen voor mevrouw 
Auwema, 22 voor de heer Bannenberg, 25 voor de heer Nederkoorn en 27 voor de heer De 
Groot. 
 

11. Decharges en installaties 

De ALV voorzitter dechargeert uit het College der ALV voorzitters: 
- Jasmijn Touw 
- Lotte Westra 

De ALV voorzitter installeert in het College der ALV voorzitters: 
- Cheyen Bannenberg 
- Sebastiaan de Groot 

 
12. W.v.t.t.k. 

Er is een motie ingediend. 

Wij, de Algemene Ledenvergadering, bijeen op 31 oktober 2013, te etablissement 
Einstein, constaterende het feit dat er speciaalbier in omloop, dragende de naam Benno, 
is, in achting nemende dat dhr. B. van Dam sinds het EJW een cultfiguur in de contreien 
van de SPIL is geworden, overwegende het feit dat dit een unieke kans biedt aan het 33e 
de SPILborrels een extra dimensie te geven, verzoekt het bestuur op de uitbaters van Café 
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Storm druk uit te oefenen dit speciaalbier op te nemen in het barassortiment en gaat 
over tot de orde van de dag. 

Getekend: Nicole Markslag, Kevin Beenhouwer, Hugo van Rooijen 

Mevrouw De Kool geeft aan dat zij zich hiervoor zal inzetten maar herinnert de ALV eraan 
dat het niet aan de SPIL te bepalen is wat het barassortiment van de Storm is. 
De motie is aangenomen met 23 stemmen voor, 5 stemmen tegen en 6 stemmen blanco.  
 

13. Rondvraag 
Mevrouw Bot vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat zij het bestuur 
feliciteert met hun beleid en dat het kort en krachtig was. 

De heer Bennebroek vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat jullie 
allemaal schatjes zijn. 

Mevrouw De la Haye vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat zij het 
bestuur ontzettend veel succes wenst en het bestuur feliciteert met hun beleid. 

De heer De Groot vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij allereerst 
mevrouw De Kool wilt bedanken voor de prachtige quote die zij heeft gebruikt voor haar 
beleidsstukjes en het bestuur feliciteert met hun beleid. 

De heer Van Rooijen vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte zijn dat hij het 
bestuur allemaal evenveel succes wenst met hun beleid maar in het bijzonder natuurlijk 
mevrouw Daemen als voorzitter. 

De heer Klein Hofmeijer vraagt of het bestuur en de ALV en het CALV ervan op de hoogte zijn 
dat hij het bestuur wilt feliciteren met hun beleid. 

Mevrouw Auwema vraagt of het bestuur en de ALV en het CALV ervan op de hoogte zijn dat 
zij feliciteren met hun beleid en hoopt dat alles goed gaat. 

Mevrouw Van der Helm vraagt of jullie wisten dat zij vooral het 33e bestuur heel veel succes 
wilt wensen met het uitvoeren van het beleid en dat zij hoopt dat alles goed zal uitpakken en 
dat zij aan iedereen wilt vragen om alsjeblieft dan stampen in het SPIL-lied niet meer te doen 
omdat zij het onwijs knorrig vindt. 

Mevrouw Daemen vraagt of het CALV, de ALV en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij 
iedereen ontzettend graag wilt bedanken voor hun aanwezigheid en dat zij in het bijzonder 
haar bestuur en voornamelijk haar DB wilt bedanken voor de tijd die zij in de ALV hebben 
gestoken en dat zij iedereen wilt bedanken voor consultatie en zij wilt iedereen nogmaals 
uitnodigen voor het biertje van de SPIL op de dies van de SPIL. 

14. Decharge der stemcommissie 
De ALV voorzitter dechargeert de mevrouw Van ‘t Hart en mevrouw De la Haye uit de 
stemcommissie.  

15. Sluiting 
De ALV voorzitter sluit de ALV om zeventien over twaalf.   
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TUSSENTIJDS VERSLAG XXXIIIe BESTUUR der SPIL, ‘Spilkyway’ 

VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILKYWAY’ 
‘Progress is a nice word. But change is its motivator. And change has its enemies.’ – Robert 
Kennedy 

Het 33e bestuur hanteert voor komend jaar de volgende drie verenigingsbrede 
doelstellingen. 

1. Ledenbinding 

Het afgelopen halfjaar heeft het bestuur het doel voor ogen gehouden dat leden zich thuis 
voelen bij de SPIL en zich verbonden voelen met de vereniging. Om dit te bereiken, heeft het 
bestuur ten eerste een open houding aan proberen te nemen op activiteiten, op de borrel, 
op reis en in het hok. Ten tweede heeft het bestuur ervoor proberen te zorgen dat er 
activiteiten worden georganiseerd die interessant zijn voor een breed ledenpubliek 
(bachelor- en masterstudenten; politicologie- en IBO-studenten). Tot slot hebben de 
commissarissen van het bestuur hun commissieleden zoveel mogelijk de kans proberen te 
geven om zelf input te leveren, en niet slechts als ‘ideeënkanon’ op te treden. 

Dit beleid heeft zichtbaar zijn vruchten afgeworpen: er is een grote en gevarieerde groep 
actieve leden die enthousiast zijn over de SPIL. Op elke borrel zijn er weer nieuwe gezichten 
te zien; er is veel animo voor de georganiseerde activiteiten en reizen; leden werken in 
commissies zelfstandig aan projecten of activiteiten. Zo is er voor elk lid wat wils: leden die 
nog nooit iets met de SPIL gedaan hebben, voelen zich niet geremd om een keer bij een SPIL-
activiteit aan te sluiten; leden die al actief zijn, zien de kans om zich nog meer binnen de SPIL 
te ontwikkelen door geen evenement te missen en door bijvoorbeeld plaats te nemen in de 
EJW-commissie.  

2. Identiteit 

Het imago dat de SPIL al lange tijd binnen Leiden heeft – dat van een grote, actieve en 
professionele studievereniging voor Politicologie én voor IBO – moet uiteraard behouden 
worden. Bovendien moeten leden weten waarvoor ze bij de SPIL terecht kunnen: voor 
studieboeken met korting en voor gezelligheid, maar ook voor inhoudelijke activiteiten, voor 
mooie reizen, voor hulp bij je studie en voor Debat. Het bestuur heeft de identiteit van de 
SPIL de afgelopen maanden op een aantal manieren optimaal proberen uit te dragen. 

Allereerst door alle promotiekanalen effectief te benutten. Er zijn nieuwe banners 
aangeschaft, van elke activiteit is er een aparte poster, maandelijks wordt er een nieuwsbrief 
verzonden, de SPIL-app wordt regelmatig geüpdatet met nieuwe activiteiten en foto’s, en in 
de verschillende Facebook-groepen is de SPIL goed vertegenwoordigd. Op die manier zijn 
leden altijd op de hoogte van de evenementen die de SPIL organiseert. Daarnaast wordt er 
bij de organisatie van activiteiten op gelet dat de SPIL voor zowel politicologie- als IBO-
studenten een aantrekkelijke vereniging moet blijven. Aan de opkomst bij activiteiten en de 
bezetting van commissies kan afgelezen worden dat beide groepen studenten bij de SPIL 
vinden wat ze zoeken.  
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3. Professionalisering 

Het aantal leden en de variëteit aan activiteiten van de SPIL neemt elk jaar toe – een 
gegeven dat verdere professionalisering van de SPIL nodig maakt. In de afgelopen tijd heeft 
het bestuur daar op verschillende manieren vorm aan proberen te geven.  

De belangrijkste stap was het herstel van het ledenbestand. Inmiddels is dit weer nagenoeg 
compleet en bijgewerkt. Door de aanschaf van PC Leden 7 en het voornemen van de 
secretaris om regelmatige back-ups te maken, hopen we problemen met het ledenbestand 
in de toekomst te kunnen voorkomen. Een tweede verbetering wordt gevormd door de 
afspraken die de Commissaris Onderwijs met de StudyStore heeft gemaakt omtrent de 
levering van de boeken, waardoor miscommunicaties en vertragingen van boeken in de 
toekomst hopelijk niet meer zullen voorkomen. Op het gebied van ICT verdienen de 
gloednieuwe SPIL-app en de aanpassingen van spilplaats.nl de aandacht. Ook wordt het 
online carrièrecentrum nu wekelijks geüpdatet met nieuwe stage vacatures. Tot slot is er de 
afgelopen maanden sprake geweest van een goed contact tussen de SPIL en de Faculteit, het 
Instituut, de SLS, de POP-Corner en andere studieverenigingen, met als resultaat nieuwe 
mogelijkheden op het gebied van samenwerking en financiering van activiteiten. 

4 VOORZITTER & COMMISSARIS IAPSS 
‘There are still many causes worth sacrificing for, so much history yet to be made’ – Michelle 
Obama 

4.1 Intern 

Terugkijkend op de afgelopen maanden, kan de voorzitter stellen dat de samenwerking 
binnen het bestuur uitstekend gaat. Taken zijn helder verdeeld, bij problemen is iedereen 
ongeacht zijn functie bereid om bij te springen. Door de wekelijkse bestuursvergadering en 
de vele uren die er samen in het hok worden doorgebracht, is elk bestuurslid altijd goed op 
de hoogte van de activiteiten van de andere bestuursleden. Er vinden tussentijds zowel 
persoonlijke als gezamenlijke evaluaties plaats, waardoor interne problemen vroegtijdig 
bespreekbaar worden en kunnen worden opgelost. De voorzitter heeft hier de afgelopen 
maanden op toegezien en ziet een positieve werksfeer en bestuurlijke uitstraling als 
resultaat.  

4.2 Extern 

De voorzitter vertegenwoordigt de SPIL in de volgende organen: IAPSS, PvP, VerO en StOP. 
De voorzitter signaleert dat de banden met deze organen en met de verenigingen die erin 
plaatshebben, ook dit jaar weer heel goed zijn. Aan de ontwikkelingen binnen deze organen 
zal nu kort aandacht worden geschonken.  

International Association for Political Science Students (IAPSS) 

Met de hulp van Commissie IAPSS is de voorzitter twee maanden geleden begonnen met de 
voorbereidingen van de reis naar Thessaloniki voor het IAPSS World Congress 2014. Mark 
Feenstra heeft de Commissie helaas vroegtijdig verlaten om persoonlijke redenen. Met de 
overgebleven twee commissieleden heeft de voorzitter ervoor gezorgd dat er aansprekende 
en heldere promotie is gemaakt voor het World Congress onder de leden, met als resultaat 
dat er (buiten de commissie) nog enkele andere SPIL-leden mee zullen afreizen naar 
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Thessaloniki deze lente. De voorzitter heeft uitgezocht welke leden dit zijn en houdt 
momenteel contact met hen over de mogelijkheden om samen te reizen en in Thessaloniki 
samen op te trekken. De komende tijd zal de voorzitter bovendien met de commissie de 
reeds toegestuurde General Assemblystukken doornemen, zodat de SPIL goed wordt 
vertegenwoordigd op het World Congress. Momenteel wordt de mogelijkheid verkend om 
samen met Machiavelli in Thessaloniki een voorstel in te dienen om het IAPSS World 
Congress 2015 naar Nederland te halen en door een SPIL-Machiavelli-Commissie te laten 
organiseren. 

Platform voor Politicologen (PvP) 

Met de voorzitters van EOS, Machiavelli en ismus voert de voorzitter maandelijks overleg in 
PvP-verband. De voorzitter van de SPIL is tevens de voorzitter van het PvP en ziet dat de 
leden van het PvP-bestuur dit jaar belangrijke stappen hebben genomen om orde op zaken 
te stellen binnen het PvP. Ten eerste is de statutaire oprichting van het Platform aan het 
begin van dit jaar afgerond. Ten tweede is er dit jaar weer een PiP-Congres georganiseerd, 
dat gister plaatsvond in Amsterdam. Ten derde zijn de banden met de NKWP (de 
Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politiek) weer aangehaald, met als resultaat 
een grote NKWP-bijdrage aan het PiP-Congres. Tot slot is er financieel orde op zaken 
gesteld.  

Door dit laatste is helaas duidelijk geworden dat er in het verleden enkele miscalculaties 
wat betreft de PvP- en PiP-financiën ingeslopen zijn. Als gevolg daarvan is een groot 
gedeelte van het bedrag dat het 33e bestuur gereserveerd had voor het PvP, op gegaan aan 
het aflossen van PvP- en PiP-schulden bij Machiavelli (als beheerder van de PvP- en PiP-
financiën). Desondanks streeft het PvP-bestuur ernaar om dit jaar een eigen 
rekeningnummer te openen en om vorm te geven aan een eigen website – dit alles binnen 
de ruimte die de begroting nog geeft. Naar waarschijnlijkheid wordt er in september aan 
het volgende PvP-bestuur een statutair gevestigde vereniging overgedragen met een eigen 
rekening en website, met een KasCommissie en met een goed geïnstrueerde en ingewerkte 
commissie voor het PiP-Congres 2015. 

VerenigingenOverleg (VerO) 

De samenwerking tussen de verschillende studieverenigingen van de FSW binnen het VerO 
heeft dit jaar geresulteerd in plannen voor twee gezamenlijke activiteiten: een 
gangverenigingenfeest en een gangverenigingencongres. Het feest zal georganiseerd 
worden door de Commissarissen Faciliteiten van de verschillende verenigingen; voor de 
organisatie van het congres is er een commissie in het leven geroepen waarin er van elke 
vereniging een of meer leden plaatshebben. Net als voor het SPIL-B.I.L.-MUN-Congres, zal 
er ook voor het gangverenigingencongres subsidie van de FSW beschikbaar zijn. 

StudieverenigingenOverlegPlatform (StOP) 

Het StOP-bestuur heeft zich voorgenomen dit jaar orde op zaken te stellen en een betere 
invulling te geven aan de taak van het vertegenwoordigen van de studieverenigingen. De 
SPIL zal lid blijven van het StOP vanwege de afspraken die dit orgaan elk jaar met de El 
Cidcommissie en de Universiteit maakt in het kader van Commissie Overlap. Voor de SPIL is 
van belang dat wij ons EJW vóór de El Cid mogen blijven organiseren, en dit is in ieder geval 
dit jaar wederom toegestaan.  
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4.3 Overige activiteiten 

In april zal de voorzitter in samenwerking met het LAP een activiteit neerzetten waarbij 
politicologiealumni en SPIL-leden met elkaar in contact kunnen komen. Naar 
waarschijnlijkheid zal deze activiteit bestaan uit een carrièrequiz en een borrel, met als doel 
om alumni en SPIL’lers op een informele manier met elkaar te laten discussiëren over de 
toekomstperspectieven van politicologen. De promotie van de activiteit zal specifiek gericht 
worden op masterstudenten Politicologie en op alumni met aansprekende carrières, 
hoewel iedereen die lid is van de SPIL of het LAP natuurlijk welkom is. 
Daarna zal de voorzitter in mei een Actieve Ledendag organiseren die recht doet aan de 
ambities van het bestuur om de ledenbinding te vergroten, en die de leden waar de 
vereniging op draait naar behoren bedankt voor hun harde werk. 
 
5 SECRETARIS 
‘Rien ne pèse tant que un secret.’ – La Fonataine 
 
Bij aanvang van het jaar waren er slechts flarden van een ledenbestand aanwezig. Uiteraard 
was het van vitaal belang voor de vereniging dat het ledenbestand hersteld zou worden. Na 
maanden alle puzzelstukjes gezocht en in elkaar gelegd te hebben, heeft de secretaris samen 
met zijn bestuur het ledenbestand zo goed als volledig hersteld. De leden die ondanks onze 
inspanningen toch nog ontbreken in het ledenbestand, zullen moeten worden opgespoord 
door na te gaan welke leden geen nieuwsbrief of Debat hebben ontvangen – gegevens van 
deze leden zijn in de zomer definitief verloren gegaan en deze kunnen niet op een meer 
systematische wijze teruggevonden worden. Dit betreft ongeveer twintig á dertig leden. 
Door de steeds groeiende bachelor specialisatie Internationale Betrekkingen en Organisaties 
is het aantal leden, voor het eerst in de geschiedenis van de vereniging, boven de 1000, op 
1038 gekomen. Er wordt nu na elke mutatie een back-up gemaakt, deze word op meerdere 
plaatsen opgeslagen. Het inschrijven van nieuwe leden zal voortaan op een snellere manier 
verlopen waardoor de Secretaris meer tijd heeft voor andere taken. De investeringen en de 
manier waarop het ledenbestand opnieuw is gemaakt bieden de mogelijkheid om de 
inschrijvingen niet alleen via papier te laten verlopen maar ook digitaal. 

Daarnaast is er geïnvesteerd in de meest recente versie van het programma PC Leden en 
wordt er gebruik gemaakt van een nieuw mailsysteem genaamd Mailchimp waarmee inzicht 
wordt verworven in de statistieken van mailingen, waardoor effectiever gemaild kan worden 
naar leden. Tevens zijn de e-mails visueel aantrekkelijker geworden dankzij dit systeem. 

Er is ook contact met de Secretarissen van de gangverenigingen zodat kennis over het 
beheren van leden kan worden gedeeld. Dit is, in het kader van professionalisering, van 
belang om te zorgen dat eventuele toekomstige problemen met het beheer van leden 
voorkomen worden. Tevens is er tijd gestoken in het updaten van de Contracten & 
Overeenkomsten-map van de SPIL, deze bleek enkele contracten te missen. 

6 COMMISSARIS ALMANAK 
‘Our plan is proceeding as expected.’ – Bane 

De Commissie Almanak is druk bezig met het maken van de almanak. Het verwerven van 
artikelen van andere besturen, prominenten en politici is in volle gang. Daarnaast heeft de 
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Commissie Almanak een cursus InDesign gevolgd bij de drukker en is er een planning in 
samenwerking met de drukker gemaakt. De Commissie Almanak is momenteel met de 
drukker in gesprek over de exacte mogelijkheden van de almanak wat betreft het uiterlijk.  

De Almanak zal worden gepresenteerd op het Slotakkoord waarmee dit mooie SPIL-jaar zal 
worden afgesloten. We streven ernaar het Slotakkoord in september 2014 te laten 
plaatsvinden. Dit gebeurt onder het genot van een hapje en een drankje. In samenwerking 
met de Commissaris Faciliteiten en de Commissaris Binnenland zal deze activiteit 
georganiseerd worden. 

7 COMMISSARIS ICT 
‘DOS is ugly and interferes with users' experience.’ – Bill Gates  

De Commissie ICT heeft de website de afgelopen maanden goed onderhouden en heeft 
enkele aanpassingen doorgevoerd. Dode links zijn weggehaald; de lijst met stages in het 
Carrièrecentrum wordt constant bijgewerkt; van elk bestuurslid staat er een persoonlijk 
introductiestukje online en enkele onregelmatigheden wat betreft kopjes en ordening van 
teksten zijn weggehaald. Daarnaast is algemene informatie over de SPIL duidelijker op de 
website geplaatst (bijvoorbeeld door het kopje ‘Contact’) en is er een blog toegevoegd waar 
verslagen van de reizen op te lezen zijn. Dit is om (toekomstige) leden en geïnteresseerden 
in de SPIL meer inzicht te geven in de reizen. 

De lay-out van de website blijft echter wat onoverzichtelijk en ouderwets. Aan het begin van 
het jaar is er driehonderd euro vrijgemaakt voor investeringen in de website – dit geld kan 
aangewend worden voor de aanschaf van een nieuwe aantrekkelijke lay-out. Activiteiten 
springen in deze lay-out nog meer in het oog en informatie kan overzichtelijker worden 
weergegeven, hierdoor verdwijnt het probleem dat bepaalde informatie niet gezien wordt 
door bezoekers.  

De nieuwe mobiele applicatie wordt veelvuldig gebruikt door de leden – inmiddels hebben al 
meer dan 80 mensen de SPIL-applicatie gedownload, een aantal dat nog steeds groeit. En 
maken hier actief gebruik van, de app wordt maandelijks meer dan 110x opgestart. 
Wekelijks wordt de applicatie bijgewerkt met nieuwe activiteiten en foto’s. De koppeling 
tussen sociale media, zoals Facebook en Twitter, is ook zeer populair. Ook de promotie via 
de pushberichten werpt haar vruchten af. De mobiele applicatie brengt de leden snel en 
gemakkelijk in contact met de vereniging en straalt professionaliteit uit. De Commissie ICT 
en de Commissaris Promotie zullen er alles aan doen om de SPIL-applicatie aantrekkelijk te 
houden voor de leden. 

8 PENNINGMEESTER 
“Money isn’t everything… but it ranks right up there with oxygen” – Rita Davenport 

De penningmeester is de afgelopen weken vooral bezig geweest met het treffen van 
voorbereidingen voor het innen van de jaarlijkse contributie. Dit is niet eerder gebeurd, 
omdat het ledenbestand nog niet helemaal compleet en foutloos in de administratie van de 
secretaris stond. Om mogelijke problemen met de contributie-inning te voorkomen heeft 
het bestuur ervoor gekozen om het innen van de contributie daarom uit te stellen tot het 
moment waarop dit zo foutloos mogelijk zou kunnen. Het innen van de contributie op een 
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later tijdstip dan gebruikelijk heeft niet geleid tot problemen om aan de 
betalingsverplichtingen te voldoen. Het doel van de penningmeester is om nog deze week de 
leden van de contributie-incasso op de hoogte te stellen en twee weken later de 
contributiegelden daadwerkelijk te incasseren. 

8.1 EJW 
“Jongens, blijf van die bitterballen af!” – Lisa van de Voort 

In december van het vorige jaar is een nieuwe EersteJaarsWeekend-commissie 
samengesteld door de voorzitter en de penningmeester. Het gaat om de volgende leden: 

- Sebastiaan de Groot – Voorzitter 
- Kaisa de Bel – Secretaris 
- Nikki Gommers – Penningmeester 
- Elene Walgenbach – Algemeen lid 
- Ghislaine Voogd – Algemeen lid 
- Paulette van Oosten – Algemeen lid 
- Bas de Groot – Algemeen lid 
- Nold Jaeger – Algemeen lid 

De penningmeester voert sinds februari regelmatig overleg met de heer de Groot over de 
gang van zaken rondom het EJW, zodat het bestuur een oogje in het zeil kan houden en 
daarnaast tips en opmerkingen kan geven met betrekking tot zowel de organisatorische als 
de financiële aspecten van het weekend. Tot en met het daadwerkelijke weekend zal de 
penningmeester zich hiermee bezig blijven houden en de ontwikkeling nauwlettend blijven 
volgen.  Voorlopig kan over het weekend in ieder geval worden gemeld dat de locatie 
hoogstwaarschijnlijk wederom Scouting Paulus in Delft zal zijn en dat het aantal deelnemers 
wederom zo tussen tachtig en negentig zal liggen.  

8.2 KasCo 

Tijdens hun eerste kascontrole hebben de penningmeester en de leden van de KasCo een 
sterke basis kunnen leggen voor een solide samenwerking in de toekomst. Beide partijen 
hebben aan de hand van een duidelijk overzicht een zeer gestructureerde controle kunnen 
uitvoeren. Om deze gunstige gang van zaken in toekomst op de zelfde manier voort te 
zetten zal de penningmeester in de aanloop naar de volgende controle wederom nadruk 
leggen op structuur en continuïteit en dit zorgvuldig overdragen aan zijn opvolger. 

8.3 StudyStore 

Helaas heeft de StudyStore haar belofte om vanaf blok 2 een systeem te creëren dat directe 
inzage in de financiële administratie van de boekverkoop mogelijk maakt niet kunnen 
waarmaken. De penningmeester heeft er bij de StudyStore herhaaldelijk op aangedrongen 
dat een dergelijk systeem uiterst noodzakelijk is om een gedegen en kloppende financiële 
administratie van de boekverkoop bij te houden. De manier waarop de penningmeester de 
gegevens tot nu toe heeft verwerkt, namelijk op basis van een door de StudyStore 
aangeleverde bestellijst, is zeer slecht controleerbaar en is daarmee in ieder geval 
ongewenst. De StudyStore heeft nu aangegeven in blok 4 te willen starten met het nieuwe 
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controle-systeem en de penningmeester heeft de hoop erop gevestigd dat deze afspraak wél 
kan worden nagekomen. Om dit te bevorderen is de penningmeester voornemens om in de 
komende maanden er opnieuw bij de StudyStore op aan te dringen om op te schieten met 
het beoogde systeem en dat van afstel op geen enkele wijze sprake mag zijn. 

9 COMMISSARIS BINNENLAND 
“I have been impressed with the urgency of doing. Knowing is not enough; we must apply. 
Being willing is not enough; we must do.” ― Leonardo da Vinci 
 
De Commissaris heeft zich het afgelopen halfjaar ingespannen om inhoudelijk sterke 
activiteiten te organiseren die veel SPIL-leden zouden aanspreken, waarbij hij tevens in het 
oog heeft proberen te houden dat zijn commissie daaraan een actieve bijdrage kon leveren. 
Tot nu toe zijn daar de volgende activiteiten uit voortgekomen:  

- Excursie naar het Ministerie van Buitenlandse Zaken (1 oktober) 
- Binnenhofexcursie (13 november) 
- Lezing Sybrand van Haersma Buma (25 november) 
- Mini MUN Conferentie (27 november) 
- Excursie Eerste Kamer (12 februari) 
- Lezing Bram van Ojik (17 februari)  

Voor al deze activiteiten was er veel animo en een hoge opkomst; vaak overschreed het 
aantal aanmeldingen het aantal plekken. Om ervoor te zorgen dat zo veel mogelijk leden de 
kans krijgen om aan een Binnenlandactiviteit deel te nemen, zijn er verschillende 
inschrijfmethoden gebruikt (‘die het eerst komt, die het eerst maalt’ en loting).  

De Commissaris probeert bij het organiseren van activiteiten rekening te houden met (a) de 
wensen en mogelijkheden tot eigen inbreng van zijn commissie, (b) de interesses van 
Politicologie- en IBO-studenten, en (c) de afwisseling van lezingen en excursies of andere 
interactieve/dynamische activiteiten. De hoge opkomst en positieve reacties van leden op 
de activiteiten, vormen indicatoren dat deze strategie zijn vruchten afwerpt. In deze lijn zal 
het Binnenlandbeleid dan ook de komende maanden worden voortgezet.  

Voor de laatste helft van dit collegejaar zitten er nog verschillende activiteiten in de koker. 
Momenteel werkt de Commissaris als voorzitter van de Commissie Leidsch Debat, samen 
met de andere participerende verenigingen, hard aan de organisatie van dit 
gemeenteraadsverkiezingendebat in maart. Verder staat er een SPIL-activiteit tijdens de 
AEGEE Europaweek op de planning in mei. Bovendien is de Commissaris bezig met de 
organisatie van de Midlustrumlezing. Het doel is een lezing te bewerkstelligen van de 
directeur van een veelzijdig lobbykantoor uit Washington. Om deze man naar Nederland te 
krijgen wordt samenwerking gezocht met andere belangstellende bedrijven en instanties. 
Voorop staat dat het een lezing exclusief voor SPILleden zal worden.  Er is op dit moment 
contact met de VU en de UVA, partijen die ook geïnteresseerd zijn in een lezing.  Zodoende 
wordt het geld van een vliegticket verdeeld over meerdere partijen. De spreker zal naar de 
huidige inschatting drie dagen blijven waarbij als SPIL-bijdrage 300 euro voor het vliegticket 
is begroot, en 500 euro voor de locatie en faciliteiten van de exclusieve SPIL-lezing. Als 
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locatie wordt nu gedacht aan het Klein Auditorium der Academiegebouw en het zal 
plaatsvinden in mei of juni. 

In overleg is besloten dat het SPIL-B.I.L.-Congres dat vorig jaar werd georganiseerd, dit jaar 
geen herhaling zal vinden. Dit in verband met (a) het feit dat er in december al een SPIL-
B.I.L.-MUN-Congres heeft plaatsgevonden, en dat er in september/oktober een 
gangverenigingencongres zal plaatsvinden, en (b) gebrek aan animo bij de B.I.L. in verband 
met haar verhuizing naar Den Haag. 

10 COMMISSARIS ACQUISITIE 
“I have great faith in fools - self-confidence my friends will call it.” ― Edgar Allan Poe, 
Marginalia 

Onder leiding van de Commissaris heeft de Commissie Acquisitie de afgelopen tijd 
verschillende mogelijkheden verkend om acquisitie-inkomsten voor de SPIL te genereren. 
Helaas is dat in deze tijd erg lastig – verschillende plannen (bijvoorbeeld korting op SPIL-
commissiekleding en SPIL-gadgets) zijn daardoor helaas gestrand. Wel is er 39 euro 
binnengehaald door promotie van de collegereeks van het SIDI. Bovendien heeft de 
Commissaris contact met Athena Studies, een organisatie die universitaire bijlessen verzorgt 
en geïnteresseerd is in promotiemogelijkheden via de SPIL. Bij dit soort opties is de 
Commissaris er echter alert op dat de identiteit van de SPIL, zoals die via promotie wordt 
uitgedragen, behouden blijft.  

Door de combinatie van de functies Binnenland en Acquisitie kan de Commissaris bij elke 
Binnenlandactiviteit onderzoeken of er mogelijkheden zijn tot acquisitie. Dit heeft 
bijvoorbeeld geresulteerd in een luxe lunch voor de deelnemers aan de excursie naar het 
Ministerie van Buitenlandse Zaken. De Commissaris zal ernaar streven deze vorm van 
acquisitie de komende maanden voort te zetten. 

 
11 COMMISSARIS BUITENLAND 
“Men moet niet nadenken over het eindresultaat van zijn werk, zoals men ook niet reist om 
aan te komen, maar om te reizen” – Johann Wolfgang von Goethe 

Op dit moment heeft de Commissaris Buitenland de Korte Reis achter de rug en is de 
commissaris inmiddels begonnen met het voorbereiden van de Lange Reis en de tweede 
Brusselexcursie. Hieronder vindt u een evaluatie van de Korte Reis en de status van de 
voorbereidingen voor de Lange Reis. Verder wordt weergegeven in hoeverre andere 
beleidspunten zijn gerealiseerd. 

11.1 Reizen 

De Korte Reis had dit jaar als bestemming Riga, de hoofdstad van het Baltische Letland. 
Gedurende deze reis is, in tegenstelling tot voorgaande jaren, slechts één stad aan gedaan. 
Hier is voor gekozen omdat er binnen Riga voldoende interessante, inhoudelijke afspraken te 
organiseren waren, waardoor een uitstap naar een andere stad niet meer nodig was. De 
bestemming voldeed in de ogen van de Commissaris Buitenland aan de criteria die aan het 
begin van het jaar zijn opgesteld (politieke relevantie, politicologische relevantie, culturele 
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relevantie, financiële haalbaarheid en veiligheid). Door de bewogen geschiedenis van Riga, 
met haar verschillende periodes van bezetting door de Sovjet-Unie en Nazi-Duitsland en de 
huidige politieke situatie van Letland hebben de deelnemers hun horizon kunnen verbreden 
en een praktische kant van hun studie kunnen ervaren. Gedurende de reis zijn er bezoeken 
gebracht aan het Letse Parlement, het Letse Ministerie van Financiën, het Letse Ministerie 
van Buitenlandse Zaken en verschillende andere instanties. Deze verschillende afspraken 
maakten de reis zowel politicologisch als academisch relevant. Ook het bewogen verleden 
van Letland is uitgebreid aan bod gekomen, door onder andere een bezoek aan het 
Bezettingsmuseum in Riga en een professionele rondleiding door de stad, waarbij er 
aandacht werd besteed aan het Nazi- en Sovjet-verleden van de stad.  

De Lange Reis heeft dit jaar China als bestemming en zal plaatsvinden van 30 juni t/m 14 juli. 
Ook bij de organisatie van deze reis tracht de Commissaris om de vijf opgestelde criteria in 
ogenschouw te houden bij het opzetten van het inhoudelijke programma. We zullen in ieder 
geval de stad Beijing aandoen. Mogelijk wordt er nog een uitstap gemaakt naar een andere 
stad, maar die mogelijkheid wordt nog verkend. Ook hierbij wordt rekening gehouden met 
de financiële haalbaarheid en inhoudelijke relevantie. Na de aangenomen motie op de 
Beleids-ALV is besloten de deelnemersbijdrage voor de Lange Reis op 700 euro vast te 
stellen, met een SPIL-bijdrage van 115 euro per deelnemer.  

 
11.2 Pré-buitenlandactiviteiten 

In de aanloop naar de Korte Reis zijn er twee inhoudelijke pré-buitenlandactiviteiten 
georganiseerd, waarbij allereerst dhr. Hans Oversloot een lezing heeft gegeven over de 
Letland als onderdeel van de Sovjet-Unie, waarbij ook veel aandacht is besteed aan het 
verleden van de Sovjet-Unie. De tweede pre-buitenlandactiviteit werd ingevuld met een 
lezing van dhr. Jan de Jonge, voorzitter van de Nederlands-Baltische vereniging, die vertelde 
over de betrekkingen tussen Nederland en Letland, zowel in het verleden als de huidige 
betrekkingen. Ook is er een pré-buitenlanddiner georganiseerd in restaurant De Herberg. 
Voor de Lange Reis heeft de Commissaris Buitenland het voornemen om wederom twee pré-
buitenlandactiviteiten te organiseren. Doel is hierbij om verschillende kanten van China te 
belichten.  

11.3 Excursies 

Op 5 en 6 december 2013 heeft de Brusselexcursie in samenwerking met Machiavelli 
plaatsgevonden. Er was, net als vorig jaar, veel animo vanuit zowel de SPIL als Machiavelli. In 
de ogen van de Commissaris Buitenland is dit een geslaagde excursie geweest met veel 
interessante afspraken. De samenwerking met de Coördinator Internationaal van 
Machiavelli verliep goed. Voorafgaand aan de reis is er veel telefonisch en schriftelijk contact 
geweest, waardoor beide partijen goed voorbereid op reis gingen. De integratie tussen 
SPILlers en Machiavellianen blijft echter een heikel punt, hoewel dit al beter ging dan vorig 
jaar. Wel is in overleg met Machiavelli besloten om af te wachten of we de excursie volgend 
jaar nog steeds samen gaan organiseren, omdat het aantal aanmeldingen het aantal plekken 
bij de SPIL overschreed. De Commissaris Buitenland raadt zijn opvolger/opvolgster dan ook 
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aan om al aan het begin van volgend academisch jaar al snel contact op te nemen met 
Machiavelli over de Brusselexcursie. 

Door het grote animo voor de Brusselexcursie is besloten een tweede Brusselexcursie te 
organiseren, welke zal plaatsvinden op 8 en 9 mei van dit jaar. Hiervoor zijn de 
voorbereidingen inmiddels in volle gang en zijn de eerste afspraken al aangeschreven.  

In verband met de organisatie van de tweede Brusselexcursie en het gebrek aan animo bij 
verschillende buitenlandse universiteiten die de commissaris gecontacteerd heeft, zal er dit 
jaar geen uitwisseling meer plaatsvinden met een buitenlandse partneruniversiteit. 

 
12 COMMISSARIS ONDERWIJS 
‘Education is the most powerful weapon which you can use to change the world.’ - Nelson 
Mandela, 2003 
 
12.1 Boekverkoop 

Na de Beleids-ALV zijn de Commissaris, de Voorzitter en de Penningmeester met de 
contactpersoon van de StudyStore rond de tafel gaan zitten. Er zijn afspraken gemaakt die 
ervoor moeten zorgen dat de samenwerking tussen de StudyStore en de SPIL in de toekomst 
beter zal gaan. Er is onder andere afgesproken dat de StudyStore de SPIL en haar leden tijdig 
op de hoogte zal stellen van eventuele vertragingen en dat de communicatie tussen beide 
partijen verbeterd zal worden. De Commissaris probeert regelmatig actief hoogte te krijgen 
van de StudyStore, hoewel dit soms nog steeds lastig blijkt. Uit overleg dat de Commissaris 
met andere studieverenigingen gevoerd heeft, blijkt dat het vinden van een goede 
alternatieve leverancier lastig is. De meeste verenigingen hebben StudyStore als leverancier 
en kampen met vergelijkbare communicatie- en leveringsproblemen. Om het professionele 
karakter van de SPIL – ondanks de problemen omtrent de boekverkoop – uit te blijven 
dragen,  zal de Commissaris het Instituut Politieke Wetenschappen en haar medewerkers op 
de hoogte stellen van de scheiding van verantwoordelijkheden (van respectievelijk SPIL en 
StudyStore) die bij de boekverkoop geldt. Om dit ook voor leden te verduidelijken, zal er een 
tekst op de website onder het kopje ‘webshop’ geplaatst worden.  

12.2 Workshops 

Er is inmiddels een workshop georganiseerd in samenwerking met de SLS en de POPcorner. 
Deze workshop werd door studenten positief ontvangen en de deelnemers gaven aan er 
veel aan te hebben. Ongeveer 30 SPILlers hebben deelgenomen aan deze workshop. In het 
kader van professionalisering heeft de Commissaris regelmatig contact met het Instituut, de 
SLS en de POPcorner over studenten die hulp nodig hebben bij hun studie en hoe deze 
studenten het beste geholpen kunnen worden. De Commissaris heeft in ieder geval 
afgesproken om door te gaan met de promotie van de workshops die deze studenten 
ondersteuning kunnen bieden. Bovendien verkent zij momenteel de mogelijkheden om een 
workshop debatteren te organiseren, misschien in samenwerking met de Leiden Debating 
Union of een andere organisatie die hier expertise over beschikt.   

  

http://www.brainyquote.com/quotes/quotes/n/nelsonmand157855.html
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12.3 Onderwijsevaluaties 

De onderwijsevaluaties zijn inmiddels in volle gang. Deze evaluaties vinden plaats in de vorm 
van panelgesprekken met ongeveer van 10 studenten.  De Commissaris streeft er nog steeds 
naar om een onderwijsevaluatiebundel uit te geven aan het einde van het collegejaar. Er is 
een eerste contact gelegd over de evaluatiebundel met het Instituut, dat op de hoogte zal 
worden gehouden van de ontwikkeling ervan. De Commissaris wil deze bundel uiteindelijk 
aanbieden aan het Instituut Politieke Wetenschap. Bovendien zal er een bundel in het hok 
worden gelegd ter inzage voor SPIL-leden. panelgesprekken verlopen tot nu toe goed, alleen 
is het af en toe wel lastig om leden bereid te vinden om mee te werken. Daarom zullen er 
vanaf de evaluaties van blok 2 chips, broodjes of frisdrank aangeboden worden.  

12.4 Leids Onderwijsdebat 

De Commissaris heeft het initiatief genomen om het Leids Onderwijsdebat dit jaar in mei 
weer te organiseren. De Commissaris is tevens voorzitter van de Commissie Leids 
Onderwijsdebat. Het debat zal dit jaar plaatsvinden op 13 mei 2014. Dit jaar is een doel om 
van alle faculteiten minstens één studievereniging te betrekken bij het Leids 
Onderwijsdebat. ELSA, B.I.L., MFLS, de Leidsche Flesch, de Universiteitsraad en de SPIL 
nemen al deel aan dit debat. De Faculteit Geesteswetenschappen ontbrak en daarom is er 
contact gelegd met de HSVL en zij zullen dit jaar ook deelnemen aan de organisatie van het 
debat. De vorderingen in de organisatie van dit debat volgen elkaar snel op en de 
Commissaris is er zeker van dat het Onderwijsdebat een succes zal worden.  

13 COMMISSARIS FACILITEITEN 
‘En vanaf nu ga ik elke avond denk ik wel un fees’je af!’ – Josette Daemen, 2011 
 
De Commissaris is tevreden over de faciliteitenactiviteiten. Het borrelpassensysteem, 
waarbij leden op vertoon van hun SPIL-borrelpas een extra korting van 1 euro per pitcher 
krijgen, slaat goed aan bij zowel de leden als de eigenaar van Café Storm. Café Storm blijkt 
een goede locatie te zijn voor de borrels: die worden inmiddels zo druk bezocht dat het café 
vol staat met SPILlers. Verder werd zowel het SPIL-B.I.L.-feest als het Krokusklasfeest goed 
bezocht. Er zullen dit jaar nog twee feesten plaatsvinden: in april (zwembadfeest met 
Itiwana en Labyrint) en mei (Gangverenigingenfeest). Bij de organisatie van het 
Krokusklasfeest heeft de Commissaris rekening moeten houden met de verhoogde 
minimumleeftijd (18) van veel Leidse cafés.  

De Commissaris heeft dit jaar de filmavonden van de Faculteit Sociale Wetenschappen 
verplaatst naar de filmzaal van L.S.V. Catena. Dit vinden de Commissaris, haar commissie en 
haar bestuur een goede keuze, omdat er een informelere en gezelligere sfeer heerst. Verder 
heeft zij veel positief commentaar gehad op de filmkeuze. Bovendien kwamen er op de 
filmavond ook SPILlers af die normaal gesproken geen of weinig activiteiten bezoeken, wat 
de commissaris als iets heel positiefs ervaart. De pubquiz die in oktober plaatsvond, in 
combinatie met de borrel, werd druk bezocht. In april zal er, in verband met de Europese 
Parlementsverkiezingen, een tweede grote pubquiz plaatsvinden. Voor deze pubquiz zal er 
gezocht gaan worden naar een andere locatie, die iets ruimer is.  
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In het kader van Faciliteiten staan er dit jaar nog verschillende activiteiten op de agenda. Zo 
staan er in februari nog een feest en een filmavond gepland en in maart zal de vereniging 
meedoen aan een oefening met de ME en zal er een borrel plaatsvinden. Ook zal er in april 
weer een bezoek aan Pauw en Witteman plaatsvinden. De Ouderdag is verplaatst naar het 
voorjaar, omdat de Commissaris hier meer tijd en aandacht aan wil besteden met haar 
commissie. Naar alle waarschijnlijkheid zal de Ouderdag in mei plaatsvinden. 

 
14 COMMISSARIS DEBAT 
"Succes maakt je lam: Ga je op je luie krent liggen in Aruba. Ongeluk geeft je de drive om 
door te gaan." - Harry Mulisch 

Inmiddels heeft de commissaris twee edities van het Debat uitgegeven. De commissie en 
hijzelf zijn erg trots op het resultaat en ook merkt de commissaris dat er positief gereageerd 
wordt op deze edities. In beide edities staan interviews met bekende politici/politicologen, 
die trend wordt voortgezet. Voor de derde editie staat al een interview gepland en ook aan 
een vierde interview wordt gewerkt. 
 
De oplage van het Debat is bij de eerste uitgave verhoogd naar 1000 exemplaren. De 
commissaris spreekt zijn trots uit over de constante groei van de oplage van het Debat en 
dus over de groei van het aantal leden van de SPIL! 
 
De vorming van een redactieteam, dat de commissaris bijstaat in de eindredactie van elke 
editie, heeft absoluut haar vruchten afgeworpen. De commissaris vindt deze werkwijze heel 
prettig en merkt dat er op deze manier meer uren in de ontwikkeling van het Debat worden 
gestoken. Bovendien wordt de commissie op deze manier extra betrokken bij de 
totstandkoming van Debat. Bij de totstandkoming van de komende twee edities van het 
Debat zal het redactieteam wederom nauw betrokken zijn. 
 
Tot slot heeft de commissaris Debat aandacht besteed aan het archief van het politicologisch 
magazine. Er circuleerden meerdere “archieven”, welke een hoop ruimte in beslag namen. 
De commissaris spant zich in om het archief zo compleet mogelijk te verzamelen, opdat de 
bijdragen van eerdere SPILers niet verloren gaan. Ook de archivering bij de Koninklijke 
Bibliotheek wordt hervat. 
 
15 COMMISSARIS PROMOTIE 
"I've never really wanted to go to Japan. Simply because I don't like eating fish. And I know 
that's very popular out there in Africa." – Britney Spears 

Om SPIL-activiteiten onder zo veel mogelijk leden bekend te maken, zet de commissaris 
verscheidene promotiemiddelen in: voor elke activiteit wordt er een poster gemaakt en 
wordt er een bericht op SPILplaats.nl, facebook, twitter en in de SPIL-app geplaatst – 
vergezeld door een afbeelding van de poster. Bovendien worden de activiteiten van tevoren 
aangekondigd in de nieuwsbrief en in de SIL-verslagen van politicologie. 
 
De commissaris is zeer te spreken over de opkomst bij verschillende SPIL-activiteiten. Op 
basis van deze aantallen besluit de commissaris om de gebruikte promotietactiek te blijven 
gebruiken. Facebook blijft het belangrijkste kanaal, maar ook de SPIL-app – die inmiddels 75 
gebruikers kent - wordt in steeds grotere mate gebruikt om aankondigingen te doen. 
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Tevens zijn inmiddels de eerste nieuwsbrieven verstuurd. De nieuwsbrief zal maandelijks 
blijven verschijnen om een overzicht te geven van de SPIL-activiteiten in de komende maand 
en om leden te wijzen op interessante activiteiten van derden. 
 
Er is een nieuwe banner aangeschaft, die bij activiteiten kan worden neergezet om aan te 
duiden dat de SPIL betrokken was bij de organisatie van deze activiteit.  
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JAARPLANNING SPIL 2013-2014 

Augustus 2013 

Week 34 20 aug  Start boekverkoop blok 1 
Week 35    

September 2013 

Week 36  5 sep  SPIL-borrel 
Week 37 12 sep  Wissel-ALV 
Week 38 18 sep  Collegeboot 
Week 39 

Oktober 2013 

Week 40 1 okt  Excursie Buitenlandse Zaken 
Week 41 8 okt  Stage avond 
  10 okt  SPIL-B.I.L.-feest 
Week 42 14 okt  Start boekverkoop blok 2 
  17 okt  SPIL-borrel = bekendmaking bestemming Korte Reis 
Week 43 21-25 okt Tentamens blok 1 
  24 okt  Constitutieborrel Spilkyway 
Week 44 31 okt  Beleids-ALV 
  1 nov  Inschrijving Korte Reis  
 
November 2013 

Week 45 7 nov  SPIL-borrel 
Week 46 13 nov  Binnenhofexcursie 
Week 47 21 nov  Filmavond 1 
Week 48 25 nov  Uitgave Debat 1 
  25 nov  Lezing Buma 
  27 nov  SPIL-B.I.L.-MUN-Congres 
  28 nov  SPIL-borrel en Pubquiz 

December 2013 

Week 49 2-4 dec  Sollicitaties EJW-Commissie 
  5-6 dec  Brusselexcursie 1 
Week 50 10 dec  Pre-Buitenlandlezing dr. Oversloot 
Week 51 19 dec  Kerstborrel voor ‘de vijfde’ 
  16-20 dec Tentamens blok 2 
Week 52 

Januari 2014 

Week 1  2 jan  SPIL-borrel = bekendmaking bestemming Lange Reis 
Week 2  6-10 jan Hertentamens blok 1 
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  15 jan  Pre-Buitenlandlezing dhr. De Jonge 
Week 3  13-17 jan Hertentamens blok 2 
  17 jan  Inschrijving Lange Reis 
Week 4  20-21 jan Hertentamens blok 2 
  20 jan  Start boekverkoop blok 3 
  22 jan  Pre-Buitenlanddiner 
Week 5  27 jan-3 feb Korte Reis 

Februari 2014 

Week 6  6 feb  SPIL-borrel  
Week 7  11 feb  Training Effectief Studeren POP-Corner 
                            12 feb  Excursie Eerste Kamer 
Week 8  17-19 feb Krokusklas 
                            17 feb  Lezing Bram van Ojik 
  18 feb  Krokusklasfeest: Superhelden 
  20 feb  Filmavond 2 
Week 9  24 feb   PiP-Congres 
  25 feb  Tussentijdse ALV 
  28 feb  Uitgave Debat 2 
Maart 2014 

Week 10 6 mrt  SPIL-borrel 
Week 11 10 mrt  Rellen tegen de ME 
  12 mrt  Leidsch Debat 
Week 12 17 mrt  Start boekverkoop blok 4 
Week 13 24-28 mrt Tentamens blok 3 
  27 mrt  Facultaire Loopbaan Oriëntatiedag 
April 2014 

Week 14 31 mrt-6 apr IAPSS World Congress in Thessaloniki 
2 apr  Filmavond 3 

  3 apr  SPIL-borrel 
Week 15 10 apr  Zwembadfeest met Labyrint en Itiwana 
  11 apr  Oud-besturenborrel 
  ?  Binnenlandactiviteit 
Week 16 17 apr  Alumni-activiteit 
Week 17 22 apr  Pubquiz Europa 
 
Mei 2014 

Week 18 1 mei  SPIL-borrel = Bestuursinteresseborrel 
  ?  Binnenlandactiviteit 
  ?  Ouderdag 
Week 19 9 mei  Europa-activiteit met AEGEE 
  8-9 mei  Brusselexcursie 2 
Week 20 12 mei  Uitgave Debat 3 
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  13 mei  Leids Onderwijsdebat 
  ?  Pre-Buitenlandactiviteit 1 

Week 21 19-23 mei Tentamens blok 4 
Week 22 28 mei  Actieve Ledendag 
  ?  Binnenlandactiviteit 
  30 mei  Feest i.s.m. andere verenigingen 

Juni 2014 

Week 23 2-6 jun  Hertentamens blok 3 
  2-6 jun  Bestuurssollicitaties 
Week 24 9-11 jun Bestuursformatie 
  12 jun  SPIL-borrel = Bestuursbekendmakingsborrel 
  ?  Pre-Buitenlandactiviteit 2 
Week 25 16-20 jun Hertentamens blok 4 
Week 26 26 jun  Instemmings-ALV 34e Bestuur der SPIL 
  ?  Pre-Buitenlanddiner 

Juli 2014 

Week 27 30 jun-13 jul Lange Reis 
Week 28 30 jun-13 jul Lange Reis 
Week 29   Zomerreces 
Week 30   Zomerreces 
Week 31   Zomerreces 
  28 jul  Uitgave Debat 4 

Augustus 2014 

Week 32 7-9 aug  EJW 
Week 33 12 aug  Faculteitsblok El Cid 
Week 34 
Week 35 

September 2014 

Week 36 4 sep  SPIL-borrel 
Week 37 11 sep  Wissel-ALV 
  ?  Gangverenigingencongres 

  



 38 

TUSSENTIJDS FINANCIEEL VERSLAG 

16 HERBEGROTING 2013-2014 

16.1 Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 
  Begroot  

13/14 
Gerealiseerd 
13/14 

Herbegroot  
13/14 

Contributies € 15.472,00 € 0,00 € 14.944,00 
Rente € 200,00 € 228,17 € 228,17 
Algemene bijdrage departement € 1.600,00 € 0,00 € 1.600,00 
Alumnibijdrage departement € 200,00 € 0,00 € 200,00 
Acquisitie € 11.000,00 € 6.674,52 € 11.000,00 
Bijdrage eigen vermogen  € - € - € 300,00 
Vrienden vd SPIL € 60,00 € 15,04 € 40,00 
Overige inkomsten € 40,00 € 45,06 € 150,00 
Totaal: € 28.572,00 € 6.962,79  € 28.512,17 
 
Toelichting: De penningmeester is voornemens om in de tweede week van maart de 
contributie te innen bij de inmiddels weder geregistreerde 1038 leden. De penningmeester 
hoopt bij in ieder geval 90% van hen te slagen, vandaar de voorzichtige begroting. De 
“overige inkomsten” zijn vooral afkomstig van de winsten die zijn geboekt tijdens feesten. 
De inkomsten van de Vrienden van de SPIL vallen ietwat tegen, wat de penningmeester zal 
trachten te verbeteren door alle oud-bestuursleden vanaf het bestuur van 2008-2009 
SPILformatie, die de regeling hebben geïnitieerd, er opnieuw van op de hoogte te stellen. 

Uitgaven 
  Begroot 13/14 Gerealiseerd 13/14 Herbegroot 13/14 
Bestuur € 4.418,46 € 2.722,21 € 4.130,97 
Secretaris € 300,00 € 88,04 € 300,00 
Almanak € 4.250,00 € 1.837,51 € 4.227,12 
Debat € 4.800,00 € 1.222,18 € 4.900,00 
Buitenland € 5.650,00 € 72,59 € 5.400,00 
Binnenland € 1.800,00 € 101,30 € 1.550,00 
Onderwijs € 600,00 € 22,02 € 530,00 
Faciliteiten € 1.632,38 € 695,97 € 1.832,38 
Acquisitie € 50,00 € 4,60 € 40,00 
ICT € 528,19 € 733,07 € 750,00 
Programmaposten € - € 58,00 € 450,00 
Reserveringen € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 
Afschrijvingen € 126,00 € 126,00 € 126,00 
Investeringen € 806,39 € 509,06 € 841,07 
Promotie € 600,00 € 42,58 € 400,00 
IAPSS € 500,00 € 400,00 € 400,00 
PvP € 350,00 € 227,94 € 500,00 
Onvoorzien € 660,58 € 17,88  € 651,56 
Totaal € 28.572,00 € 10.322,95 € 28.512,17 
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16.2 Uitgaven per post 

Bestuur Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Actieve ledendag  € 500,00 

 
€ - 
 

€ 500,00 
 

ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 450,00 
 

€ 102,69 
 

€ 450,00 
 

Kosten Algemene Ledenvergaderingen € 400,00 
 

€ 267,76 
 

€ 450,00 
 

Van Den Berg-Bachelorscriptieprijs  € 105,56 
 

€ 105,56 
 

€ 105,56 
 

Constitutieborrelkado’s € 80,00 
 

€ 75,22 
 

€ 80,00 
 

Constitutieborrel SPIL  € 1.500,00 
 

€ 1.577,73 
 

€ 1.577,73 
 

KvK-Registratie  € 40,00 
 

€ 11,00 
 

€ 11,00 
 

Kantoorartikelen  € 450,00 
 

€ 284,90 
 

€ 450,00 
 

StoP-Contributie  
 
Exploitatie SPIL-hok 

€ 15,00 
 
€ 150,00 
 

€ - 
 
€ 92,67 
 

€ 10,00 
 
€ 150,00 
 

Rondje kroeg na Wissel-ALV  
 
Oud-besturenborrel 
 

€ 77,90 
 
€ 200,00 
 

€ 77,90 
 
€ - 
 

€ 77,90 
 
€ 200,00 
 

Medewerkersborrel* € -  € 68,78 € 68,78 
    
Bestuurssollicitaties- en inwerksessies** € 450,00 

 
€ - 
 

€ - 
 

Totaal € 4.418,46 € 2.722,21 € 4.130,97 
*Deze uitgave is gedaan zonder dat hiervoor een post was gemaakt; hierin is nu voorzien, 
uiteraard met de gratie van ALV. 
**deze uitgaven worden verplaatst en vallen vanaf heden onder de post 
“programmaposten”. 

Secretaris Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
 Alumnibeleid € 300,00 

 
€ 88,04 
 

€ 300,00 
 

Totaal € 300,00 € 88,04 € 300,00 
 

 
 
 



 40 

Almanak Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
 Almanak 
 
Almanak presentatie-borrel 

€ 4.000,00 
 
€ 250,00 
 

€ 1.837,51 
 
€ - 
 

€ 3.977,12 
 
€ 250,00 
 

Totaal € 4.250,00 € 1.837,51 € 4.227,12 
 
Toelichting: Het totaalbedrag van de almanak is inmiddels bekend en is daarom reeds 
overgenomen in de herbegroting. Het bedrag dat al is uitgegeven betreft een 
vooruitbetaling. Bij de almanak-presentatieborrel zal de SPIL trakteren op drankjes en 
happen.  

Debat Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
4x Debat € 4.800,00 

 
€ 1.222,18 
 

€ 4.900,00 
 

Totaal € 4.800,00 € 1.222,18 € 4.900,00 
 
Toelichting: De kosten van het politicologisch magazine ‘Debat’ zullen iets hoger uitvallen 
dan verwacht, vanwaar de €100,- die hier extra voor zal worden gereserveerd. 

Binnenland Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Lezingen 
 
Excursies 
 
Leidsch Debat 
 
SPIL-BIL congres* 
 
Mid-lustrumlezing 

€ 400,00 
 
€ 200,00 
 
€ 300,00 
 
€ 300,00 
 
€ 600,00 
 

€ 6,50 
 
€ 94,80 
 
€ - 
 
€ - 
 
€ - 
 

€ 200,00 
 
€ 200,00 
 
€ 250,00 
 
€ - 
 
€ 800,00 
 

Gangverenigingencongres* € - € -  € 100,00 
    
Totaal € 1.800,00 € 101,30 € 1.550,00 
*de post “SPIL-BIL-congres” verdwijnt en de post gangverenigingencongres wordt in het 
leven geroepen.  
Toelichting: De oplettende lezer zal opmerken dat de begroting voor binnenaland nog 
nauwelijks is aangewend. Dit komt vooral door flinke meevallers zoals goedkope, zo niet 
gratis zalen en sprekers. Daarnaast is de Commissaris Binnenland van plan een groot deel 
van het gehele budget nog aan te wenden voor de grote posten “Mid-lustrumlezing” en 
“Leidsch Debat”. De penningmeester zal erop toezien dat de commissaris zijn herbegrote 
posten volledig uitgeeft. 
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Buitenland Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Korte Reis ( €50,00 per deelnemer) 
 
Lange Reis (€115,00 per deelnemer) 
 
Pré- en postactiviteiten 

€ 2.000,00 
 
€ 3.450,00 
 
€ 200,00 
 

€ - 
 
€ - 
 
€ 72,59 
 

€ 1.750,00 
 
€ 3.450,00 
 
€ 200,00 
 

Totaal € 5.650,00 € 72,59 € 5.400,00 
 
Toelichting: De SPIL-bijdrage van de Korte Reis is naar beneden bijgesteld als gevolg van 
meevallende uitgaven op de begroting van de reis. Hoewel het normaal gesproken enkel de 
deelnemers zijn die een restitutie zouden kunnen krijgen,  is er op advies van de KasCo voor 
gekozen om zowel de deelnemers als de SPIL geld ‘terug te geven’, omdat de SPIL anders 
ruim 40% aan de gehele reis zou bijdragen, in plaats van de gebruikelijke 25%.  Daarnaast is 
de commissaris buitenland van plan om een post-Riga-boekje te publiceren, die aan alle 
deelnemers zal worden uitgereikt. Zodra de kosten hiervan bekend zijn zal de 
penningmeester de begroting van de Korte Reis kunnen afronden, die in bijlage 1 
desondanks al is weergeven.  

Onderwijs Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Algemene uitgaven 
 
Onderwijsevaluatie 
 
Workshops 

€ 100,00 
 
€ 300,00 
 
€ 200,00 
 

€ 11,48 
 
€ 10,54 
 
€ - 
 

€ 30,00 
 
€ 300,00 
 
€ 100,00 
 

Leids Onderwijsdebat* € -  € -  € 100,00 
    
Totaal € 600,00 € 22,02 € 530,00 
 
Toelichting: Het Leids onderwijsdebat is bij de Beleids-ALV niet op de begroting geplaatst, 
maar dit doet het bestuur alsnog graag.  
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Faciliteiten Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Politicologenquizzen (2) 
 
Borrels (12)  
 
Filmavonden (3) 
 
Feesten (4)  
 
Collegeboot 
 
Ouderdag 

€ 60,00 
 
€ 400,00 
 
€ 300,00 
 
€ 250,00 
 
€ 222,38 
 
€ 400,00 
 

€ 21,92 
 
€ 281,50 
 
€ 141,64 
 
€ 28,53 
 
€ 222,38 
 
€ - 
 

€ 60,00 
 
€ 450,00 
 
€ 400,00 
 
€ 300,00 
 
€ 222,38 
 
€ 400,00 
 

Totaal € 1.632,38 € 695,97 € 1.832,38 
 
Toelichting: Op de maandelijkse borrels is een systeem in werking gezet waarbij leden op 
vertoon van hun SPIL-borrelpas korting kunnen krijgen op pitchers in café Storm. De 
penningmeester rekent het verschil van €1,- per pitcher steeds af aan het einde van elke 
borrel, waardoor kosten van de borrels ietwat zijn gestegen. De kosten van de filmavond zijn 
ook gestegen, daar deze tegenwoordig in de filmzaal van VSL Catena worden gehouden. 
Hiervoor betaald de SPIL voor de zaalhuur en een wisselend aantal consumptiebonnen voor 
de leden. Om een vierde filmavond ook nog mogelijk te maken zal het budget hiervoor 
daarom worden verhoogd.  

Promotie Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Algemene uitgaven € 600,00 

 
€ 42,58 
 

€ 400,00 
 

Totaal € 600,00 € 42,58 € 400,00 
 
Toelichting: De Commissaris PR denkt met een budget van €400,00 de promotie van 
activiteiten net zo te kunnen  uitvoeren als nu het geval is. De verwachting is dat de 
commissaris zelfs met deze verlaging ook nog de mogelijkheid heeft om flyers en dergelijke 
te drukken. Tot op heden is deze post namelijk enkel aangewend voor het drukken posters.  

IAPSS (International Association for  
Political Science Students) 

Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
IAPSS-contributie 
 
Bijdrage deelnemers 

€ 100,00 
 
€ 400,00 
 

€ 100,00 
 
€ 300,00 
 

€ 100,00 
 
€ 300,00 
 

Totaal € 500,00 € 400,00 € 400,00 
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Toelichting: Omdat een deelnemer zich heeft afgemeld geeft de SPIL €100,00 minder uit aan 
de bijdrage voor de deelnemers van IAPSS.  

Acquisitie Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Algemene uitgaven € 50,00 

 
 € 4,60 
 

€ 40,00 
 

Totaal € 50,00 € 4,60 € 40,00 
 
Toelichting: Dit geld is beschikbaar gesteld om geldschieters van koffie en/of thee te  
voorzien tijdens ontmoetingen met de commissaris Acquisitie of andere bestuursleden.  

ICT Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
SPIL-app 
 
Hosting ‘www.spilplaats.nl’ 

€ 360,00 
 
€ 168,19 
 

€ 435,60 
 
€ 168,19 
 

€ 435,60 
 
€ 168,19 
 

Licentie SnelStart € - € 68,78 € 68,75 
    
Abonnement PC-leden € - € 60,50 € 60,50 
    
Totaal € 528,19 € 733,07 € 733,07 
 
Toelichting: Met de twee laatstgenoemde uitgaven hebben zowel de penningmeester als de 
commissaris ICT geen rekening gehouden, daar deze niet duidelijk zijn gecommuniceerd 
door de leveranciers van deze programma’s. Niet duidelijk, maar uiteindelijk wel 
gecommuniceerd. Om deze reden vallen deze uitgaven toch gewoon onder deze post en niet 
onder die van onvoorzien.   

Reserveringen Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Reservering 7e Lustrum der SPIL € 1.500,00 

 
€ 1.500,00 
 

€ 1.500,00 
 

Totaal € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 
 

Programmaposten Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Bestuurssollicitaties- en inwerksessies € - 

 
€ 58,00 
 

€ 450,00 
 

Totaal € -   € 58,00 € 450,00 
 
Toelichting: Deze post was in de initiële begroting niet opgenomen, omdat de uitgave voor 
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bestuurssollicitaties- en inwerksessies aanvankelijk onder de post “bestuur” viel. Deze past 
volgens de penningmeester echter beter onder de noemer “programmaposten”, omdat het 
gaat om een uitgave die alléén bestuursleden ten goede komt. Zie ook de toelichting (**) bij 
de post “bestuur”. 

Afschrijvingen Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Afschrijvingen € 126,00 

 
€ 126,00 
 

€ 126,00 
 

Totaal € 126,00 
 

€ 126,00 
 

€ 126,00 
 

 

Investeringen Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Algemene investeringen € - € 17,99 € 100,00 
 
Website 
 
Nieuwe sofa 
 
Borrelpasjes 
 
Nieuwe SPIL-banner 
 
Camera 
 
Aanschaf PC-Leden 7 

 
€ 300,00 
 
€ 200,00 
 
€ 100,00 
 
€ 100,00 
 
€ 70,09 
 
€ 36,30 
 

 
€ - 
 
€ 230,00 
 
€ 64,68 
 
€ 90,00 
 
€ 70,09 
 
€ 36,30 
 

 
€ 250,00 
 
€ 230,00 
 
€ 64,68 
 
€ 90,00 
 
€ 70,09 
 
€ 36,30 
 

Totaal € 806,39 € 509,06 € 841,07 
 
Toelichting: Het bestuur roept graag een nieuwe subpost “algemene investeringen” in het 
leven, zodat ook tijdens de rest van dit jaar nog kleine investeringen kunnen worden gedaan 
in bijvoorbeeld het SPIL-hok, zoals een whiteboard en/of nieuw meubilair.  

PvP (Platform voor Politicologen) Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Algemene bijdrage 
 
PiP-congres 

€ 250,00 
 
€ 100,00 
 

€ 227,94 
 
€ - 
 

€ 400,00 
 
€ 100,00 
 

Totaal € 350,00 € 227,94 € 450,00 
 
Toelichting: De algemene bijdrage is verhoogd met €150,00, zodat het bestuur over genoeg 
geld beschikt om de ongelukkige financiële situatie van het PvP te kunnen repareren.  
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Onvoorzien Begroot Gerealiseerd Herbegroot 

    
Algemene uitgaven € 660,58 (2,31%) 

 
€ 17,88  
 

€ 651,56 (2,29%) 
 

Totaal € 660,58 € 17,88 € 651,56 
 

16.3 Balans  

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 852,11 Eigen vermogen     € 13.921,26 

ABN spaarrekening  € 8.228,17  Afschrijvingen     € 126,00 

Dassen (279) € 1.674,00  Lustrumreservering     € 1.500,00 

Speldjes (73) € 292,00     

Kas bestuur  € 125,00   

Debiteuren  € 4.375,98 Crediteuren  € 0,00 

Totaal € 15.547,26   € 15.547.26 

    

Debiteuren    Crediteuren    

Dassen en Speldjes € 20,00 - - 

StudyStore € 4.355,98   

Totaal € 4.375,98   € 0,00 
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TUSSENTIJDS VERSLAG KASCOMMISSIE 2013-2014 'Als u even ontspant is het 
zo voorbij' 

Kascontrolecommissie 'Als u even ontspant is het zo voorbij',  

Kasverslag 1, 17-02-2014 

Soms zijn er dagen waarop alles misgaat. Voor ons was dat deze vrijdag, treinen waren laat 
en afspraken vielen tegen. Gelukkig was daar Jip, die ons als een goede gastheer ontving in 
een sfeer van vertrouwen. Natuurlijk met koffie en gebak. Dat goede begin heeft zich 
doorgezet in een productieve controle. Uiteraard waren er een aantal schoonheidsfoutjes, 
een aantal bestuursleden die bonnetjes kwijtraken (we kijken naar jou Timo) en wat foutief 
geplaatste tabbladen. Al met al was het controleprotocol goed opgezet en eenvoudig te 
executeren.  

Twee elementen willen wij eruit lichten. Ten eerste waren er overboekingen gedaan met 
internetbankieren; niet middels de Koninklijke mutatie bestanden van SnelStart, maar de 
ordinaire overboeking. Voor de leek klinkt dit misschien als mierenneuken, maar het is van 
groot belang voor een correcte debiteuren/crediteuren-registratie. Een dergelijke registratie 
was dan ook minimaal bij de heer Stam. Wij hebben op dit punt een aantal extra 
steekproeven uitgevoerd, waarbij geen onregelmatigheden werden gevonden.  

Ten tweede waren de regels van conservatief begroten met voeten getreden bij de Korte 
Reis. Er is door ons verzekerd dat deze begroting uitgebreid aan bod komt tijdens de ALV. 
Duidelijk mogen zijn dat de Kascontrolecommissie de gang van zaken rondom de Korte Reis 
betreurt en zij moedigt de ALV dan ook aan om de financiële regels die gelden voor de Lange 
Reis ook van toepassing te verklaren op de Korte Reis.  

Afsluitend aan de controle zijn er een aantal verbeterpunten opgesteld die wij zullen 
controleren bij de volgende kascontrole. Wij hebben het volste vertrouwen in de 
penningmeester dat hij deze snel en degelijk doorvoert.  

Nog een laatste opmerking aan de rest van het bestuur. De penningmeester is het enige 
bestuurslid dat zich voor de dagelijkse gang van zaken moet verantwoorden bij een aparte 
commissie. Ondersteun hem door het begrote geld ook daadwerkelijk uit te geven dat 
verminderd het aantal verassingen in de realisatie.  

Met doortastende groet,  

Kascontrolecommissie 'Als u even ontspant is het zo voorbij'  

Eva van der Helm en Joeri Beckers 
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BIJLAGE 1 – Begroting Korte Reis 2014 

Korte Reis 2014 INKOMSTEN 
Begroot 

 
Realisatie 

 UITGAVEN 
Begroot 

 
Realisatie 

      
Deelnemersbijdrage 
 
SPIL-bijdrage 
 
 

€ 6.000,00 
 
€ 2.000,00 
 
 
 

€ 6.000,00 
 
€ - 

Vliegtickets 
Openbaar vervoer 
Hostel Riga 
Nazi-Sovjet Tour 
Bezettingsmuseum 
Openluchtmuseum 

€ 4.880,00 
€ 84,90 
€ 1.492,68 
€ 140,00 
€ 40,00 
€ 56,80 

€ 4.880,00 
€ 96,00 
€ 1.492,27 
€ 140,00 
€ 100,00 
€ 0,00 

 

 

 Beklimming Dom 
Reader 
Kado’s sprekers 
Post-Riga-boekje 
Onvoorzien 

€ 80,00 
€ 73,16 
€ 78,75 
€ 80,00 
€ 993,71 

€ 51,00 
€ 73,16 
€ 78,75 
€ - 
€ 4,60 

      

Totaal € 8.000,00 € 6.000,00  € 8.000,00 € 6.991,78 

Voorlopige balans: + € 1.084,22 
 
Restitutie deelnemers:    € 18,00 à € €20,00 p.d. 
Uiteindelijke uitgave deelnemers: € 5180,00 à € 5200,00  
Teruggave aan de SPIL:    € 5,00 à €7,00 p.d. 
Uiteindelijke uitgave SPIL:  € 1730,00 à € 1750,00 

 


